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		Diskusia

	
	Vážení prispievatelia do diskusného fóra, poskytujeme Vám možnosť zaradenia Vášho názoru k problematike, ktorá býva predmetom rokovania poradných komisií v meste Sereď.

	Reagujte prosím stručne.

	Príspevky, ktoré šíria rasovú nenávisť, náboženskú neznášanlivosť, alebo inak porušujú zákony Slovenskej republiky či dobré mravy, budú zmazané.
	


	
	Do diskusného fóra je povinná jednoduchá registrácia pre zabránenie zneužitia mena prispievateľa.

	
		ZAREGISTRUJTE SA
		ZMENA HESLA
	

	

		Posledný príspevok 30-10-2020 11:46
	Otázky týkajúce sa mesta Sereď ARCHÍV

PRIDAŤ PRÍSPEVOK
	29.10.2020 20:24 - TESTOVANIE [Ľubica Melicherová]
	Žiadam Vás o zverejnenie mien odborných lekárov na jednotlivých testovacích miestach, ktorí budú robiť stery v rámci plošného testovania na Covid. \r\nTaktiež musia byť označení menovkami.\r\nNepáči sa mi prerozdelenie ulíc  viď 8.mája - začiatok a testovanie je v Strednom Čepeni!

+ zobraziť odpovede (1)
	30.10.2020 11:46 - RE: TESTOVANIE [Branislav Koričanský]
	Celé riadenie celoplošného testovania je pod vedením Ozbrojených síl SR. Na mestskom úrade nedisponujeme menami zdravotníkov na odberných stanovištiach. Mesto zabezpečuje administratívnych pracovníkov a dobrovoľníkov v odberových teamoch, resp. spolupodieľa sa materiálnym vybavením. Aj keby sme týmito informáciami disponovali, sme oprávnení s nimi nakladať len v súlade so zákonom o ochrane osobných údajov.


	19.05.2020 08:57 - Chceme čisté mesto? Tak prečo si ho sami znečisťujeme?? [mimi]
	Možno si niekto povie:"čo ja s tým mám, veď je to problém mesta - zabezpečiť, aby bolo mesto čisté!"
Ale nie je to celkom tak.

Keď sa pozrieme pod okná niektorých činžiakov, vidíme haldu odpadu. Ako sa tam dostal? Nuž niekde vyhodením z okna a niekde jednoduchým zahodením počas prechádzky...
Natíska sa otázka, prečo je to tak?
Každý jednotlivec sa doma správa ale inak. Prečo doma máme aký taký poriadok a vonku už nemusí byť?
Prečo musia druhí ľudia po nás zbierať odpadky a upratovať?
Áno, tu nastupuje mesto a zabezpečuje jeho čistenie.
Prečo my fajčiari vyhadzujeme špaky z balkóna, alebo jednoducho počas pobytu vonku? Garantujem Vám, že i keď bude fajčiar stáť 0.5 m od koša, tak poniektorí ho vyhodia na zem.
To naozaj potrebujeme nad sebou policajtov s bičom, čo na konci plieska :(  ?.
Až keď dostaneme mastnú pokutu, ako napr. v Rakúsku, Dánsku či Singapure atd?

Prečo vyhadzujeme neroztriedený odpad z domu? Preto, lebo mesto, aj keď zabezpečí odvoz odpadu, ten sa možno niekde vysype na kopu, tak to nemá význam?
Prečo čakáme na mesto, že to vyrieši? Mesto dalo kontainery na triedený odpad a my čo? Hádžeme ho hala-bala.
A ďalších príkladov je aj-jaj-jaj...
Stojí preto na zamyslenie, prečo je to tak.
Nikdy ale nie je neskoro, aby sme to nemohli zmeniť.
Sami.

	04.10.2018 13:42 - Parkovanie na Spadovej (za hokejkou) [mimi]
	Dobrý deň,

opätovne sa vraciam k parkovaniu pred garážami na Spádovej ulici- za hokejkou (ak treba osobne ukážem).

Mohla by tu byť značka Zákaz státia?
Ide o to, že pred garážami stáva niekedy jedno alebo viac áut a je problém dostať sa do/z garáže.

Osobné požiadanie o preparkovanie nebýva úspešné.

Ďakujem.
Stibraná M.

+ zobraziť odpovede (2)
	05.10.2018 09:16 - Parkovanie na Spadovej (za hokejkou) [Marián Šišo]
	Dobrý deň,\r\n\r\n       v prípade Vášho problému s pakovaním vodičov pred vjazdom a výjazdom z garáže navrhujeme, aby ste na miesto privolali hliadku MsP Sereď, ktorá nezodpovedných vodičov bude riešiť v zmysle zákona, nakoľko vodič nesmie podľa zákona parkovať pred vjazdom a výjazdom z garáže (pozemkov, atď.).

	09.10.2018 10:25 - RE: Parkovanie na Spadovej (za hokejkou) [mimi]
	Dobrý deň, 
neviem prečo by som mala volať hliadku, keď jednoduchšou alternatívou je osadenie značky "zákaz státia". Ja nepotrebujem mať, po oznámení na políciu, prerazené dvere na garáži alebo inak prejavenú "vďaku" dotyčného šoféra.
Ale zase na druhej strane, aj keď máme v meste značky a vám je jedno, že sa nedodržiavajú (viď môj minuloročný príspevok ohľadom bicyklovania po chodníkoch mesta - nič sa doteraz nezmenilo), tak si pokojne ďalej čítajte príspevky a nerobte nič.


	04.10.2018 13:34 - Parkovanie na Spadovej (za hokejkou) [mimi]
	Dobrý deň,

po druhý krát sa vraciam k parkovaniu pred garážami na Spádovej ulici-za hokejkou (môžem osobne ukázať).

Je možné dať na túto časť značku Zákaz státia?
Ide o to, že keď mi pred garážou stojí niekedy jedno auto, niekedy viac, je potom dosť problematické dostať sa do/z garáže.

Nepomáha bohužiaľ požiadanie o preparkovanie atd.

Ďakujem,
Stibraná M.

	22.05.2018 18:42 - Pomnik na Pazitnej ulici [matko]
	Dobrý deň.
Chcel by som upozorniť na pomník medzi Pažitnou ulicou a hlavnou cestou.Je v dezolátnom stave.Odpadávaju z neho cele panely.Viacero z nich je uvolnených.Park je obľúbene miesto mamičiek s deťmi.Chcel by som Vás požiadať aby ste tam poslali niekoho kto sa na to pozrie skôr ako dôjde k nehode.
Dakujem.

+ zobraziť odpovede (1)
	25.05.2018 09:25 - RE: Pomnik na Pazitnej ulici [zástupca]
	Pracovníci Oddelenia rozvoja mesta posúdili stav  pomníka a zabezpečili nevyhnutné práce na odstránení rizík uvoľnenia obkladov pomníka. Vzhľadom na to, že ide o murárske práce budú tieto vykonané ihneď ako to počasie umožní. Ďakujem Vám za upozornenie.


	15.01.2018 18:20 - Bicyklovanie po chodníkoch [mimi]
	Neviem prečo tu uvedené príspevky k problémom mesta, atď.,  poukazujú iba na to čo je v meste zlé, čo sa nerobí, resp. kto niečo nerobí t.j. iba negatívne skúsenosti a  nie poďakovanie za niečo, čo bolo urobené resp. kto komu pomohol atď. Prečo majú obyvatelia mesta upozorňovať tých, ktorí si nevykonávajú prácu tak, ako mali resp. za čo sú zodpovední?!
Prečo sa čaká na nejaký podnet a potom niečo zázrakom začne fungovať ( a niečo i nie...). Veď ja ako pracovník firmy ako aj iní ľudia, ktorí sú v práci sme  za niečo platení a musíme  vykonávať to na čo sme boli prijatí, nie???
Prečo naši páni policajti, ktorí chodia, alebo sa presúvajú autom (zväčša po dvocch) nesledujú ľudí, ktorí sa po prechode pre chodov s po chodníkoch v rámci celej Serede premávajú na bicykloch??? Keď je tam i značka zákaz bicyklovania. To je značka vlastne pre koho? Kto to tu kontroluje, že mladí (od 10 rokov) i dospelí ohrozujú chodcov ich jazdou na bicykli a ešte aj vyzváňajú, keď im niekto stojí v ceste resp. nás pošlú do tej tam...nechcem povedať kde??? To naozaj vám všetko ukazovať prstom, čo nefunguje???
Ďakujem za odpoveď a dúfam že tento dotaz nebude podnetom na ohrozenie mojej osoby resp. rodiny, ako to v našej SK býva zvykom.
M.Stibraná

+ zobraziť odpovede (5)
	17.01.2018 09:13 - RE: Bicyklovanie po chodníkoch [Mestská polícia]
	Dobrý deň, ďakujeme za Váš podnet. Hliadka MsP v rámci svojho výkonu priebežne upozorňuje cyklistov , aby nejazdili po chodníku, ale vzhľadom na veľkosť mesta a personálne obsadenie MsP nie je možné všetkých cyklistov riešiť. Zatiaľ na MsP sme nezaznamenali ani jeden podnet alebo sťažnosť na Vami popísaný problém.

	26.03.2018 12:09 - RE: RE: Bicyklovanie po chodníkoch [mimi]
	Dobry den,
Nehnevajte sa, ale odpovede z oddelenia policie su na zaplakanie!!! Nie je to prvy krat a ci pisomny resp. ustny prejav niektorych panov uplne potvrdzuje, ze vtipy o policajtoch su naozaj z realneho zivota.
Zakaz vjazdu sa kontroluje priebezne??? 
Nemate na kontrolu ludi???
Nedostali Ste podnet???
Bud sa znacky maju dodrziavat, alebo ich odstrante!.
Su znacky pre chodcov, cyklistov ci soferov inak interpretovane???
Ked vojdem do jednosmerky, nezastavim na stopke, budem chodit autom po chodniku, peso po strede cesty atd. - to budete cakat na podnet? 
Preco mam platit ako sofer pokutu a cyklista nie???
Pockala som si nejaky cas, ako sa situacia vyvinie a hla, ziadny pokrok!!! Veselo sa bicykluje po chodnikoch...

Bola som svedkom i rozhovoru policajtov s dochodkynou:

MP: Dobry den, pani. Viete, ze ohrozujete chodcov jazdou na bicykli po chodniku? 
D: Dobry den, co? Ja nikohoho neohrozujem!....

Takze ak je ti takto poprosim vas pripravit potvrdenie pre mna a celu rodinu, ze dopravne znacky v meste Sered su iba na okrasu a pokial sa nic nestane, tak ich nemusime dodrziavat a pokutu nemusim platit!
Dakujem.

	26.03.2018 19:31 - RE: RE: Bicyklovanie po chodníkoch [mimi]
	Dobry den,
Nehnevajte sa, ale odpovede z oddelenia policie su na zaplakanie!!! Nie je to prvy krat a ci pisomny resp. ustny prejav niektorych panov uplne potvrdzuje, ze vtipy o policajtoch su naozaj z realneho zivota.
Zakaz vjazdu sa kontroluje priebezne??? 
Nemate na kontrolu ludi???
Nedostali Ste podnet???
Bud sa znacky maju dodrziavat, alebo ich odstrante!.
Su znacky pre chodcov, cyklistov ci soferov inak interpretovane???
Ked vojdem do jednosmerky, nezastavim na stopke, budem chodit autom po chodniku, peso po strede cesty atd. - to budete cakat na podnet? 
Preco mam platit ako sofer pokutu a cyklista nie???
Pockala som si nejaky cas, ako sa situacia vyvinie a hla, ziadny pokrok!!! Veselo sa bicykluje po chodnikoch...

Bola som svedkom i rozhovoru policajtov s dochodkynou:

MP: Dobry den, pani. Viete, ze ohrozujete chodcov jazdou na bicykli po chodniku? 
D: Dobry den, co? Ja nikohoho neohrozujem!....

Takze ak je ti takto poprosim vas pripravit potvrdenie pre mna a celu rodinu, ze dopravne znacky v meste Sered su iba na okrasu a pokial sa nic nestane, tak ich nemusime dodrziavat a pokutu nemusim platit!
Dakujem.

	27.03.2018 11:32 - RE: RE: RE: Bicyklovanie po chodníkoch [mimi]
	Aj ziadna odpoved, je odpoved, ze?
Kedy si teda mozem prist pre to potvrdenie???
Takisto nebudem mat psa ma vodzke v parku a akykolvek priestupok co sa tyka dodrziavania znaciek poprosim riesit tak ako riesite bicyklovanie po chodnikoch ci prechodoch.
Dakujem.

	09.04.2018 10:09 - RE: Bicyklovanie po chodníkoch [mrc Sereď]
	Dobrý deň, chápem Vaše znepokojenie z dôvodu bezpečnosti na chodníkoch pri strete cyklistu s chodcom. Zákon jasne určuje aké sú podmienky, rovnako tak aj na priechodoch.
Je však potrebné brať na zreteľ fakt, že vzhľadom k stále narastajúcemu počtu cyklistov v meste neexistujú žiadne komunikácie vyhradené pre cyklistov. Pohyb na chodníku je tak jediným bezpečným riešením pre cyklistu.  Cyklistika je v súčasnosti na vzostupe a množstvo mladých ľudí siaha po tomto ekologickom dopravnom prostriedku na účely dochádzania do práce, obchodu či rekreáciou. Bicykel využíva denne aj veľké množstvo seniorov.
Čerstvo dokončenú hrádzu okolo mesta Sereď využíva denne niekoľko stoviek cyklistov ak nie viac v závislosti aj od počasia. Čo však chýba je infraštruktúra v rámci mesta, kde sa pohybuje nemenej cyklistov. V súčasnosti komunikujeme s mestom vo veci vyznačenia cyklopruhu pre cyklistov v smere z hrádze k poliklinike, aby mohli na tomto úseku jazdiť bezpečne. Zároveň je však nevyhnutné a je len otázkou času kedy bude treba riešiť aj dôležitejšie ťahy v rámci mesta - už dnes je neskoro. Je to však boj ťažký, väčšina úradníkov ale aj motoristov totiž vidí len jeden spôsob dopravy - automobil. Ich počet stále rastie a trávnaté plochy v meste sa postupne menia na betónové parkoviská. Tento trend je zlý a práve cyklistická doprava ho dokáže zastaviť a zvrátiť.
Na záver dodám len že ako medzi vodičmi áut tak aj medzi cyklistami sa nájdu nezodpovední a neohľaduplní cyklisti, netreba však všetkých súdiť rovnako.  Štefanek


	02.06.2017 17:20 - sídlisko Fándlyho [Peter Palečka]
	pekné letné popoludnie prajem.mal by som podnet na úpravu dopravného značenia na vstupe na sídlisko Fándlyho vhodným osadením retardérov proti sídliskovým pilotom nízkoletiacich áut, alebo osadením značky: obytná zóna a následne vyznačením parkovacích miest tak aby nedošlo ku konfliktu so zákonom

+ zobraziť odpovede (2)
	02.06.2017 17:34 - RE: sídlisko Fándlyho [Peter Palečka]
	alebo ešte jedna alternatíva: urobiť na sídlisku jednosmerku by nebol veľký problém. vjazd pri ihrisku školy, výjazd oproti pneuservisu. obmedziť značkami rýchlosť na 20km/hod a prvý mesiac nekompromisne merať. domáci by s tým pravdepodobne nemali problém - veď veľa z nich má malé deti. cezpoľní, ktorí vodia svoje deti do škôlky vlastne tiež nie. a zopár pilotov čo tu lietajú po sídlisku pol metra nad kukuricou by malo odľahčenú peňaženku a rodinný rozpočet do chvíle, kedy sa neumúdria

	08.06.2017 09:57 - RE: sídlisko Fándlyho [Ing. Andrea Šefčíková]
	Dobrý deň.
Odporúčam Vám podať na mesto žiadosť o umiestnenie spomaľovacieho prahu, uviesť konkrétne miesto a podpísať občanmi žijúcich  v lokalite, kde bude umiestnený spomaľovací prah (aby sme mali istotu, že s tým súhlasia). 
Na základe tejto žiadosti dáme vypracovať projekt projektantom dopravy, ktorý zhodnotí situáciu a navrhne riešenie. Tento projekt zašleme na odsúhlasenie na  Okresný dopravný inšpektorát v Galante a následne mesto Sereď vybuduje spomaľovací prah. 
Prípadne môžete podať aj iné návrhy ak s tým občania/obyvatelia súhlasia. 

Príjemný deň praje
Ing. Andrea Šefčíková,
vedúca Oddelenia rozvoja mesta


	31.05.2017 08:50 - Kosienie  na sídliskách vs mestský úrad [mimi]
	Dobrý deň, ako je možné, že pred mestským úradom je tráva pokosená na minimum, rovnako i v malom parku pri autobusovej stanici a na sídliskách je tráva po kolená? Sme rovní a rovnejší??? Stačí sa prejsť okolo Spádovej ul, Poštovej. A keď sa už po dlhom čase pokosí na sídlisku, zase tu leží niekoľko dní pokosená tráva... Sme alergici a takýto prístup nám (ani ostatným alergigom) náš stav vôbec nezplepšuje. Ďakujem. Stibraná, Spádova 4.

+ zobraziť odpovede (4)
	31.05.2017 11:09 - RE: Kosienie  na sídliskách vs mestský úrad [PaedDr. Bc. Daniela Vašková Kasáková]
	Dobrý deň p. Stibraná,
ďakujem Vám za Váš podnet týkajúci sa kosenia.
Kosenie sídlisk bolo zadané poskytovateľovi služieb v objednávke, ktorá sa má zrealizovať do 15.6.2017. Jedná sa už o 3 plánovanú kosbu.
Neodvezená tráva a výška kosby je riešená reklamáciami poskytovateľovi služieb.

S pozdravom

PaedDr. Bc. Daniela Vašková Kasáková
Vedúca referátu životného prostredia mesta Sereď

	04.06.2017 14:08 - RE: RE: Kosienie  na sídliskách vs mestský úrad [mimi]
	Dobrý deň,
ďakujem za odpoveď. Avšak Ste mi neodpovedali na otázku aký meter používate pri kosení pred úradom mesta Sereď a na sídliskách? Koľko krát sa kosilo pri Vás oproti teda "už 3.!!" plánovanému koseniu na sídliskách? V stredu bolo pokosené na celom sídlisku Spádova okrem tej časti, kde bývame my (Spádova 1154) - ani pred/za činžiakom, ani oproti hasičom... Keď by Ste sa prišli pozrieť (nie je to až tak ďaleko:)), ako je ale pokosené vedľa- suchá tráva nevyhrabaná, úseky nezarovnané- no des a hrôza. Čakala som do piatku, že sa tu niekto objaví ale asi prídeme na rad až pri 4. kosení...Možno sa netreba ozývať...Ďakujem.

	06.06.2017 14:07 - RE: RE: RE: Kosienie  na sídliskách vs mestský úrad [PaedDr. Bc. Daniela Vašková Kasáková]
	Dobrý deň,
mesto zabezpečuje kosenie trávy na všetkých sídliskách a uliciach na území mesta Sereď. Toto kosenie sa pohybuje v počte 6 – 9x za rok. Kosenie na miestach, ktoré sú frekventované, slúžia na stretnutia občanov a plnia reprezentatívne účely sú kosené 1x týždenne. Jedná sa o miesta ako MsÚ – vstup do budovy a záhrada (využívaná na sobášne obrady) a malý park. Do tejto skupiny budeme zaraďovať aj parčík na ul. Komenského a park D. Štúra (Kubačov park), ktorý plánujeme revitalizovať.
Všetky časti objednávky, či už orezávanie stromov/kríkov alebo kosenie chodím pravidelne kontrolovať po meste každý deň. Viem o povynechávaných miestach, či nepozberanej tráve nachádzajúcej sa nie len na ul. Spádová. Kosenie a orezávanie je vždy reklamované poskytovateľovi služieb. Po odstránení nedorobkov je od neho služba prevzatá.

	12.06.2017 15:16 - RE: RE: RE: RE: Kosienie  na sídliskách vs mestský úrad [mimi]
	Dobrý deň,
Podľa Vašej odpovede, Sereď reprezentujú iba miesta, ktoré popisujete? To je ale smutné:((. Mesto Sereď tvoria i sídliská, i ulice a ako vyzerajú to je tiež vizitka mesta, nie? Či stačí mať pekne pokosené a pozbieranú trávu iba vo vami určených úsekoch a nie všade? Nuž, potom neviem...


	04.08.2016 13:59 - Kosenie [Peter Palečka]
	Waw. super. Porovnávam niekoľko mesiacov kosenie na sídliskách. Prečo partia "asi mestská" Bobo Pavlík a spol. nemajú sebemenší problém a je po nich vidieť PERFEKTNE odvedenú prácu?! 
Iná firma (asi kamarát kamarátovho kamaráta čo platí z mestských daní) netuší "kde je sever", majiteľ firmy nie je ochotný komunikovať s ľudmi, ktorým jeho zamestnanci rozbili okno pri kosení trávy na ulici Legionárska. Netuším, kto je majiteľom firmy, ale hanbiť by sa mal! Možno nie vo vzťahu k podnikaniu, len čisto ako človek.

+ zobraziť odpovede (1)
	05.08.2016 11:31 - RE: Kosenie [Ing. Katarína Navrátilová]
	V súlade s harmonogramom kosenia mesta Sereď lokalitu  Legionárska ulica kosí firma Radovan Šulák - MOWERS-TEAM Šintava.


	27.06.2016 09:53 - Mestská polícia a psy bez pánov [mimi]
	Stretávam sa denne s voľne pohybujúcimi sa psami bez majiteľov v meste, parku, pri Váhu... Ako je to možné? Začne sa to riešiť až potom, keď sa niečo stane?
Konkrétny príklad, v sobotu ráno 7.00 na Spádovej ulici sa objavil cudzí pes (plemeno Husky). Nie je to malý pes. Obmedzoval mňa i moje malé šteňa, ktoré som mala na vôdzke. Po privolaní Mestskej polície, príslušníci polície sa nezmohli na to, aby skontrolovali čip resp. psa odchytili. Mňa poslali so psom domov a oni odišli. Psa nechali tak, nech si behá... Načo ich potom volať? Na koho sa máme obrátiť? Kto kompetentný sa k tomu vyjadrí?
Ďakujem.

+ zobraziť odpovede (4)
	28.06.2016 08:11 - RE: Mestská polícia a psy bez pánov [Peter Sokol]
	Vážená pani Štibraná, žiaľ vo svojom príspevku zavádzate. Po Vašom privolaní na Spádovú ulicu sme zistili, že pri Vás leží mladý pes Hasky, pričom je kľudný a zjavne tam bol aj kvôli vášmu psovi. Z uvedeného dôvodu sme vás poslali do vchodu, aby sa psi neprovokovali. Následne sme chceli psa odniesť, ale žiaľ vždy pri nejakom dotyku chcel pes pohryznúť  člena hliadky, preto sme sa snažili psa iba odohnať od vchodu, čo sa podarilo. Hneď, ako sme prišli sme s čítačkou na čipy, kontrolovali či nie je čipovaný, čo sa nepotvrdilo. Na mieste bol aj Váš sused, ktorý sa snažil pomôcť pri odchyte. Na miesto sme sa po pár minutách vrátili, nakoľko sa Vám podarilo psovi dať lanko, ale opäť sa psa nepodarilo naložiť do auta nám ani Vám. Aj Vás chcel pes pohryznúť. Taktiež aj Vy ste mala v ruke čítačku na zisťovanie čipu a preto nechápem Váš príspevok. Pes nakoniec z uvedeného miesta odišiel smerom do mesta.
V zákone č.282/2002 nie je podmienka, že pes musí byť na vôdzke, §4 o tom nepojednáva.
MsP nie je oprávnená a ani vybavená na odchyt psov, ale v meste veľmi dobre spolupracujeme s OZ Tulák, ktorých aktivisti napomáhajú odchytmi a  aj starostlivosťou o nájdených psov.

	29.06.2016 15:21 - RE: RE: Mestská polícia a psy bez pánov [mimi]
	Vážený pán Sokol, takáto odpoveď len svedčí ako chápete súvislosti. Nepíšem, že pes má byť na vôdzke, ale o tom, že nám po Seredi behajú psy bez pánov.... To je akože v poriadku? Pes nebol až taký kľudný, keď v prítomnosti môjho vrčal a takisto chcel pri manipulácii hrýzť. Ak nie MSP, tak potom kto zabezpečuje, aby nebehali po meste bezprízorne akékoľvek psy? Koho treba zavolať? To, že pes odišiel smerom do mesta, to je naozaj chvályhodné, že sa Vám takýto kúsok podaril. S Vami spolupracovať je naozaj do plaču.

	30.06.2016 14:10 - RE: RE: RE: Mestská polícia a psy bez pánov [Peter Sokol]
	Mesto Sereď má uzatvorenú Rámcovú zmluvu o poskytovaní veterinárnych služieb č.118/2013 so Slobodou zvierat, Mlynské Nivy 37, Bratislava. Predmetom zmluvy je odchyt zabehnutých, opustených a túlavých zvierat na verejných priestranstvách mesta Sereď a ich umiestňovanie do karanténnej stanice Slobody zvierat. V prípade, ak sa po meste Sereď pohybuje túlavý pes, hliadka MsP môže kontaktovať dispečing Slobody zvierat Bratislava, ktorý zabezpečí odchyt takéhoto psa. Odchyt je však  závislý na voľnom mieste v útulku a voľnom čase pracovníka, ktorý vykonáva odchyt a preto okamžité odchytenie voľne pohybujúceho psa je veľa krát málopravdepodobné.

	30.06.2016 08:58 - RE: RE: Mestská polícia a psy bez pánov [mimi]
	Páni poslanci a pán primátor Vám je to jedno?
Ďakujem.
Stibraná


	17.05.2016 14:17 - Novovzniknuté parkovisko z príjazdovej cesty [Boris Buch]
	Dobrý deň, prosím niekoho kompetentného o vyjadrenie sa k uvedenému problému. Na Cukrovarskej ulici (pri 12 - poschodových činžiakoch) chodím parkovať auto  do garáže. Do dnešného dňa bolo všetko  v poriadku. Na ceste popri garážach doteraz parkovali autá popri obrubníku a tak nebránili parkovaniu do a z garáže. Od dnes, ako sú tam nakreslené čiary pre šikmé parkovanie, je problém auto do garáže zaparkovať a taktiež aj vyparkovať. Niekto si tiež neuvedomil, že cesta je z jednej strany uzavretá. Takže keď niekto manévruje do garáže alebo z garáže, ostatní si počkajú. Vy ste tým možno získali dve parkovacie miesta navyše (čo je dosť smiešne), ale narobili ste problém tým ľuďom, ktorí v tej časti parkujú svoje autá v garážach. Z prístupovej cesty jednak k ostatným dvom činžiakom ale taktiež ku garážam si niekto odrazu spravil parkovisko so šikmým parkovaním a bránil tak užívateľom garáží v parkovaní.

+ zobraziť odpovede (1)
	20.05.2016 09:41 - RE: Novovzniknuté parkovisko z príjazdovej cesty [Ing. Branislav Irsák]
	Parkovacie miesta pri bytovom dome Cukrovarská 145 boli vyznačené na základe požiadavky  Našej domovej správy s.r.o. zastupujúcej vlastníkov bytov a NP bytového domu Cukrovarská 145.
O stiesnených pomeroch po realizácii sme vedeli, po konzultácii s dopravným inžinierom bolo však  šikmé státie v danom priestore vyhodnotené ako najvhodnejšie.  Po dohode s dodávateľom  prác bude značenie pri vstupe ( pri ohrádke na kontajnery) čiastočne upravené.


	12.11.2015 21:55 - Oznámenie o začatí územného konania Energetika Sereď s.r.o., rekonštrukcia sídliskového vodovodu – Stred 2 – Mesto Sereď [Dušan Slahučka]
	Aký je dôvod rekonštrukcie sídliskového vodovodu – Stred 2  a prečo budú občania napojený na existujúce rozvody vody ZsVS a.s. ?   Akým spôsobom boli občania informovaní o  zámere dodávať im "pitnú vodu" (www.seredonline.sk/kvalita-pitnej-vody/) cez existujúce rozvody vody ZsVS a.s. okrem zverejnenia na úradnej tabuli?

+ zobraziť odpovede (3)
	13.11.2015 10:26 - RE: Oznámenie o začatí územného konania Energetika Sereď s.r.o., rekonštrukcia sídliskového vodovodu – Stred 2 – Mesto Sereď [Branislav Koričanský]
	Dobrý deň, 

Uvedený projekt sa pripravuje tak aby sa v prípade možnosti využili nenávratné zdroje,. Dôvod je, že pri súčasných cenách vody , výške investícií a objemu dodávok je obnova vodovodov stratová počas celej doby živnostosti. Preto je dobré byť pripravený na prípadné výzvy na takéto typy projektov, pokiaľ výzvy nebudú tak sa projekt odloží. Dôvodom je vek vodovodov, niektoré časti boli budované v 60 rokoch preto je nutné sa postupne pripraviť na ich obnovu.  
Z hľadiska zdroju pitnej vody sú dve alternatívy - existujúce lokálne studne a pripojenie na vodovod ZsVS.  Nakoľko dodávky zo studní sa ukazujú z dlhodobého hľadiska ako problematická (udržanie súčasnej výdatnosti a kvality v budúcnosti môže byť problém) a  tak sa pripravuje varianta dodávky zo ZsVS. Zároveň sa ale zvažujú možnosti ako využiť a stabilizovať aj lokálny zdroj. Ideálny stav je dosiahnuť aby boli funkčné obidve varianty. 
Celý postup je v súlade s platnou legislatívou a vzhľadom na uvedené fakty a relatívne jasne definované možnosti riešenia sa v tejto fáze na zverejnenie využil oznam na úradnej tabule. O jednotlivých krokoch budú občania informovaní. 


S pozdravom

Branislav Oravec, Energetika Sereď

	14.11.2015 07:27 - RE: RE: Oznámenie o začatí územného konania Energetika Sereď s.r.o., rekonštrukcia sídliskového vodovodu – Stred 2 – Mesto Sereď [Dušan Slahučka]
	Dodávateľom „pitnej vody“ pre väčšinu domácností Mesta Sereď je spoločnosť ZvVS a.s. a toto je realita (viď. [odkaz]). Namiesto pitnej vody, voda vhodná na splachovanie WC. Jedny z výnimiek sú domácnosti, ktoré sú pitnou vodou zásobovaná  z lokálnych zdrojov (studní ) mimo rozvodov  ZvVS a.s. a tie takýto problém s pitnou vodou nemajú. Teraz  súkromná firma Energetika Sereď s.r.o. predkladá projekt, kde aj tieto domácnosti majú byť napojené vodovody ZvVS a.s. . Preto je na mieste otázka, akým spôsobom projekt „Rekonštrukcia sídliskového vodovodu – Stred 2 – Mesto Sereď „ rieši zabezpečenie kvality pitnej vody čo sa týka hlavne jej čistoty (priezračnosť) po napojení na vodovod ZvVS a.s.?

	03.12.2015 21:32 - RE: RE: RE: Oznámenie o začatí územného konania Energetika Sereď s.r.o., rekonštrukcia sídliskového vodovodu – Stred 2 – Mesto Sereď [Dušan Slahučka]
	Len chrapúňa najhrubšieho zrna môže napadnúť , že odpojí občanov od kvalitnej pitnej vody a napojí ich na vodovody rozvody  ZvVS a.s. s ktorých namiesto pitnej vody tečie hnoj , ako dnes 3.12.2015 o 21:15 hod na ul. A.Hlinku 18 Sereď.


	23.06.2015 14:23 - re [paleckam]
	Dobrý deň, 2 veci :
1. Na A.Hlinku bolo zdemontované detské ihrisko bez nejakej informácie. Bude zrekonštruované?
2. Na A.Hlinku pri odpadkových košoch (narel) je velký porast v ktorom je zvýšený počet hlodavcov, je možné tento porast odstrániť?
Ďakujem

+ zobraziť odpovede (7)
	24.06.2015 14:06 - RE: re [Ing. Katarína Navrátilová]
	1.	Drevená zostava na ul. A. Hlinku (vnútroblok) bola  silne poškodená, drevené nosné rámy zvetralé, popraskané – hrozilo jej  statické zlyhanie. Zostava  predstavovala  vzhľadom na bezpečnosť  a ochranu zdravia nebezpečenstvo pre užívateľov. 
      Zostava bude nahradená novými detskými prvkami. 
2.	Zeleň pri stanovisku kontajnerov na ul. A. Hlinku bude orezaná a lokalita vyčistená v priebehu budúceho týždňa. Celkové  odstránenie  kríkov neplánujeme.
Lokalitu budeme monitorovať a počas deratizačných prác na ňu prednostne upozorníme.

	24.06.2015 14:18 - RE: RE: re [paleckam]
	Ďakujem za objasnenie situácií, viete mi povedať približný termín realizácie ihriska?

	25.06.2015 08:55 - RE: RE: RE: re [Ing. Katarína Navrátilová]
	Po skončení procesu verejného obstarávania. Pravdepodobne koncom júla.

	28.08.2015 08:39 - RE: RE: RE: RE: re [paleckam]
	Dobrý deň, detské ihrisko vnútroblok A.Hlinku je už odovzdané do užívania? Viac sa prvkov sa pridávať nebude?
Ďakujem

	31.08.2015 12:22 - RE: RE: RE: RE: RE: re [Ing. Katarína Navrátilová]
	V tomto roku už neplánujeme inštalovať žiadne nové prvky na detské ihrisko na ul. A. Hlinku – vnútroblok

	02.09.2015 07:25 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: re [paleckam]
	Počas prítomnosti firmy a inštalácie bolo vidno že majú ešte nachystaný kolotoč a lávku. Nedarilo sa im tak sa večer pobalili a  odišli. Viac sa neukázali, ako tomu mám teda rozumieť?
Ďakujem

	02.09.2015 10:31 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: re [Ing. Katarína Navrátilová]
	Mesto Sereď obstarávalo a objednalo  len hernú zostavu, ktorú aj firma v termíne na detské ihrisko nainštalovala. 
Podľa vyjadrenia dodávateľskej firmy Crew, s.r.o. ,  ostatné -  zložené  detské prvky mali pripravené do iného mesta. Z technických príčin  ich dočasne museli vyložiť z auta.


	18.06.2015 12:56 - burina [lomitko]
	na probléme sa dnes pracovalo a snažíme sa ho odstrániť

+ zobraziť odpovede (2)
	18.06.2015 21:21 - RE: burina [DA]
	Ďakujem,je to super rýchla a pekná spätná odozva!Priznávam,že som ju ani nečakala.Ešte raz vďaka!

	18.06.2015 21:29 - RE: burina [DA]
	Ďakujem,je to super rýchla a pekná spätná odozva!Priznávam že som ju ani nečakala.Ešte raz vďaka!


	17.06.2015 21:40 - bujná zeleň [DA]
	všimol si niekto kompetentý prerastené konáre na chodníku pre chodcov na moste (železničný nadjazd smer cintorín)???

	12.06.2015 22:34 - Verejne osvetlenie [Milan]
	Musim pochvalit verejne osvetlenie na Krasnej ulici. Je vidiet, ze su tam namontovane ledkove svetla. Svieti to super, na obe strany chodnikov.

	16.04.2015 16:27 - lochnes [michalpisarovic]
	Dobry den odkial pochadzaju tie divoke tlmene buchajuce nocne zvuky?

+ zobraziť odpovede (2)
	17.04.2015 09:40 - RE: lochnes [michalpisarovic]
	z nejakej vyrobnej firmicky

	17.04.2015 09:47 - RE: lochnes [zástupca]
	Hliadka MsP overovala zdroj hluku nahlásený telefonicky 15.4.2015 o 21.04 hod.  Zistila, že hluk spôsobujú kovové výlisky  padajúce do zberného kontajnera.


	15.04.2015 11:59 - keby sered ma referáte životného prostredia tak tam napisem. Alebo dajte kontakt [michalpisarovic]
	keby sered ma referáte životného prostredia tak tam napisem. Alebo dajte kontakt

+ zobraziť odpovede (1)
	15.04.2015 15:29 - RE: keby sered ma referáte životného prostredia tak tam napisem. Alebo dajte kontakt [Ing. Katarína Navrátilová]
	životné prostredie email : katarina.navratilova@sered.sk


	14.04.2015 07:43 - potkany [michalpisarovic]
	co bude z timi podkanmi na ulici novomestska a namestie slobody?

+ zobraziť odpovede (1)
	14.04.2015 16:24 - RE: potkany [Ing. Katarína Navrátilová]
	Dobrý deň,
Posielam stručné informácie  k jarnej deratizácii:
- jarná časť deratizácie kanalizačných vpustov  bude prebiehať  v termíne od 4.5. do 15.5.2015,
- informácia aj s výzvou na výkon deratizácie pre fyzické a právnické osoby bude v krátkom čase zverejnená na mestskej stránke aj rozhlasom,
- ak majú obyvatelia mesta informácie o lokalitách so zvýšeným výskytom hlodavcov,  je potrebné nahlásiť to na referáte životného prostredia MsÚ Sereď.


	06.04.2015 21:46 - Znova nesvieti verejne osvetlenie [Milan]
	Je druhy Velkonocny sviatok a znova nesvieti verejne osvetlenie na uliciach Frana Krala, Krasna a k nim pripojenych. Ani v piatok to nesvietilo. Je to velkou hanbou pre nase mesto, ked stvrt mesta je bez osvetlenia. Stale sa to opakuje pri silnejsom vetre a ako na potvoru, bud je to cez nejaky sviatok, alebo vikend, ked to nema kto opravit. Je najvyssi cas s tym nieco urobit! Nenajde sa nejaka odborna firma, ktora tomu naozaj rozumie?
Dakujem

+ zobraziť odpovede (1)
	08.04.2015 17:01 - RE: Znova nesvieti verejne osvetlenie [Ing. Vladimír Práznovský]
	Výpadky VO sú hlavne v dôsledku skratov na neizolovanom vedení počas veterného počasia. Situáciu mesto rieši prípravou výmeny takýchto vedení za izolované káble. Zistené výpadky sú odstraňované poruchovou službou priebežne  a v uvedenom prípade boli poruchy odstraňované i v mimopracovnej dobe v piatok , sobotu a následne v utorok


	31.03.2015 14:49 - parkovanie osobných motorových vozidiel [medved]
	Chcel by som sa spýtať kompetentných, či má mesto v pláne urobiť niečo s parkovaním na ulici D.Štúra. Nakoľko v blízkosti uvedenej ulice sa nachádza kino, posilňovňa, kaderníctva, reštaurácia a niekoľko iných prevádzok tak parkovanie vozidiel je na tejto ulici neúnosné. Hlavne cez víkendy večer. Vozidlá stoja na chodníku, kde samozrejme nie je dodržaných 1,5 metra v zmysle zákona, no nie je sa čo čudovať, nakoľko obyvatelia príslušných obytných domov nemajú kde zaparkovať, lebo na miestach stoja zväčša návštevníci vyššie menovaných zariadení. Neodcudzujem ani jedného vodiča, lebo každý sa odstavý na voľné parkovacie miesto. Bolo by naozaj múdre daný problém dajako začať riešiť, aby si majitelia svoje vozidlá nemuseli parkovať na iných uliciach, na chodníkoch, kde potom chodci a hlavne mamičky s kočíkmi nemuseli namiesto chodníku využívať cestu, lebo po chodníku neprejdú. Aby sme v Seredi neskončili ako v niektorých častiach Bratislavy, kde sa kvôli zaparkovaným autám nedostali na určité miesto hasiči či záchranná služba.
Vopred Vám ďakujem za odpoveď, prípadnú realizáciu nápravy problému.
S pozdravom 
Milan M.

+ zobraziť odpovede (1)
	01.04.2015 14:24 - RE: parkovanie osobných motorových vozidiel [Ing. Vladimír Práznovský]
	Dobrý deň,
Vami uvádzaná problematika parkovania si vyžaduje zvýšenú pozornosť i na iných miestach mesta, najviac exponované sú sídliská a centrum mesta.
Existujúca zástavba priestorovo už len s ťažkosťami vie absorbovať
pokračujúci nárast počtu vozidiel. Sú takmer vyčerpané   možnosti na
budovanie parkovísk pri bytových domoch, bez extenzívnych záberov zelene to už vo väčšine prípadov nie je možné. Tu je však potrebné zachovať určitú proporciu medzi spevnenými plochami a plochami zelene z dôvodov zachovania primeraných  podmienok prostredia na  bývanie. V tomto záujme mesto aktualizuje program na budovanie takýchto parkovísk z roku 2008 podľa ktorého sa za obdobie do roku 2014 vybudovalo vyše 250 nových parkovacích miest.
MsÚ pripravuje na prerokovanie  zastupiteľstvu aktualizovanie návrhov na postupné rozširovanie spevnených plôch v miestach, kde je to ešte možné.
Všeobecne nemožno predpokladať, že vyvolanú okamžitú potrebu parkovania je možné  uspokojiť pred každým bytovým domom. Priestorové možnosti to často už neumožňujú. Z toho dôvodu mesto pri výstavbe obchodných domov Billa, LIDL, Kaufland a Jednota pôsobilo tak, aby parkoviská pri nich boli investormi budované s väčšou ako nevyhnutnou kapacitou a mohli plniť funkciu záchytných parkovísk pre priľahlé okolie. Ich využívaním sa samozrejme stráca  komfort, ktorý dodáva možnosť parkovania v mieste pri bytovom dome.
Pre dodržanie poriadku pri parkovaní je v lokalite pripravené dokončenie vodorovného značenia na vstupe z Cukrovarskej ulice, bude aplikované čo najskôr, ako budú  vhodné technologické podmienky.


	24.01.2015 21:30 - Nefunguje Verejne osvetlenie [Milan]
	Dobry den, chcem upozornit, ze znova uz druhy den nefunguje Verejne osvetlenie na uliciach Frana Krala, Krasna a na uliciach k nim pripojenych. Spominam si na stare osvetlenie, ktore sice svietilo s mensou intenzitou, ale nikdy nevypadavalo. Ale odkedy sa vybodovalo nove osvetlenie, vzdy pri vacsom vetre vypadava. Niekde chyba je, ked sa to stale opakuje. Mozno treba naozaj objednat novych odbornikov, ktori to konecne opravia. Dakujem

+ zobraziť odpovede (1)
	27.01.2015 08:52 - RE: Nefunguje Verejne osvetlenie [zástupca]
	Vážený pán Milan!
Funkčnosť verejného osvetlenia denne kontrolujú hliadky MsP a svoje zistenia hlásia telefonicky servisnej firme aj pracovníkovi MsÚ.  V piatok pri nepriaznivých poveternostných podmienkach boli zistené poruchy na uliciach Železničná, F.Kráľa, Hviezdoslavova, Krásna , Priečna, Vysoká, Rovná, Slnečná, Športová, Pod hrádzou, 8.mája, Veterná, Dolnočepeňská a I. Krasku. Opakované výpadky boli zistené aj v sobotu 24.1.2015 na ul. Dolnočepeňská, 8.mája, Športová, Topoľová, ďalej ul. Hviezdoslavova, Železničná, F.Kráľa, Slnečná, Pribinova. V nedeľu 25.1.2014 zistila hliadka MsP nefungujúce VO na uliciach  Pažitná a D. Štúra. Všetky poruchy boli nahlásené a odstraňované podľa možností servisnej firmy.


	10.01.2015 22:29 - nefunguje verejné osvetlenie [Milan]
	Dobrý deň, chcem upozorniť, že nefunguje už druhý deň verejné osvetlenie na uliciach: Fraňa Kráťa, Krásna, Rovná, Vysoká, Priečna, Slnečná a Nová. Toto osvetlenie dosť často vypadáva, hoci je nové. Nesvietilo ani 13.12.2014, ani 20. a 21.12.2014. Minule mi v tej tme niekto aj stierač na aute ukradol. Dá sa s tým niečo urobiť, aby osvetlenie nevypadávalo a aby naše mesto bolo bez poruchy viac bezpečnejším? Ďakujem.

+ zobraziť odpovede (1)
	12.01.2015 15:30 - RE: nefunguje verejné osvetlenie [zástupca]
	Vážený pán Milan!
Desiateho januára 2015 boli po 17.00 hod. hliadkami MsP zistené nesvietiace svietidlá verejného osvetlenia  na uliciach Pribinova, Železničná, Hviezdoslavova, F. Kráľa, Krásna, Slnečná, Priečna, Rovná, Vysoká, Poľná , Jesenského i Trnavská . Poruchy boli oznámené servisnej službe. Napriek zásahu servisných pracovníkov  pre pretrvávajúci silný vietor došlo k opakovanému  skratu v elektrických rozvodoch pre VO. Z dôvodu nevyhovujúceho stavu VO  mesto v tomto roku pripravuje  rekonštrukciu  celej sústavy . Dovtedy bude funkčnosť VO zabezpečovať zmluvný servis podľa potreby. 
Ľubomír  Veselický


	07.12.2014 09:22 - Bezpečná cesta do MŠ a ZŠ  A.J.Komenského [Dušan Slahučka]
	Každý má svoj hodnotový rebríček, ale  zámer "Výstavba nájomných bytov s polyfunkciou a komplexnou technickou infraštruktúrou, s využitím rozostavanej stavby - pavilón G na Komenského ulici" (MATERIÁL Č. 11	Nakladanie s majetkom mesta Sereď C/1 - MATERIÁLY PRE POSLANCOV MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V SEREDI NA ZASADNUTIE 09.12.2014), t. j. zvýšiť už aj tak neúnosnú dopravnú zaťaž v bezprostrednej blízkosti MŠ a ZŠ (viď. deň školského vyučovania  medzi 7÷8 hod.) môže presadzovať len neznalý miestnych pomerov v predmetnej lokalite (čo sa týka dopravnej situácie) alebo chrapúň najhrubšieho zrna.

+ zobraziť odpovede (2)
	14.02.2015 07:47 - RE: Bezpečná cesta do MŠ a ZŠ  A.J.Komenského [Dušan Slahučka]
	Aké "predprípravné práce" sa  v súčasnosti realizujú v areály ZŠ Komenského a za akým účelom?

	16.02.2015 07:57 - RE: RE: Bezpečná cesta do MŠ a ZŠ  A.J.Komenského [zástupca]
	Práce vykonávané v ZŠ J. A. Komenského súvisia s naplňovaním zámeru využitia kapacity kotolne K2  a pripojením objektov školy na túto kotolňu.


	04.12.2014 18:18 - nefunkčné osvetlenie [Miska Vrbova]
	Dobrý deň,
chcela by som upozorniť, že na Pažitnej ulici už tretí deň nefunguje pouličné osvetlenie.

+ zobraziť odpovede (2)
	05.12.2014 06:52 - RE: nefunkčné osvetlenie [Tibor Krajčovič]
	Miska, vďaka za upozornenie - včera to už aj hliadka mestskej polície hlásila. Volali sme zodpovednej osobe na opravu VO.
Aj do budúcna treba volať priamo p. Kišša 0918 450856.
Verím, že budúcoročná plánovaná výmena 1.390 svietidiel v celom meste (aj H.Čepeni) napomôže lepšiemu verejnému osvetleniu.

	05.12.2014 11:08 - RE: RE: nefunkčné osvetlenie [Miska Vrbova]
	Ďakujem Tibor, pekný deň


	02.11.2014 19:30 - Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Dušan Slahučka]
	Aké je suma, ktorú muselo mesto Sereď zaplatiť za pokožky, ktoré neboli rozpočtované  v rámci projektovej dokumentácií pri revitalizácii Námestia slobody. Koľko z tejto sumy išli na gabiony a ohrádky okolo líp.

+ zobraziť odpovede (9)
	03.11.2014 16:05 - RE: Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Tibor Krajčovič]
	Dušan,
ak myslíš "položky" nad rámec projektu Revitalizácie Námestia - tak mesto neplatilo za tieto gabióny v okolí stromov. Mesto platilo len opravu múrika a gabióny na jeho koncoch priľahlé čiastku 22. 412,92 € s DPH.

	03.11.2014 18:17 - RE: RE: Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Dušan Slahučka]
	Oprava múrika a výstavba gabionu neboli zahrnuté v projektovej dokumentácii a ani rozpočtované t.j. chyba projektu.Je to tak? Ak áno,bola uplatnená reklamácia projektu? 
Prednedávnom  na Námestí slobody jeden strom "obkľúčený" gabionom s poškodeným koreňovým systémom počas realizačných prác vyschol vid. [odkaz]. Kto znášal náklady na jeho odstránenie a výsadbu nového stromu? Ak to platilo mesto koľko €?

	05.11.2014 17:40 - RE: RE: RE: Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Dušan Slahučka]
	Mucha ohluchla?

	06.11.2014 06:50 - RE: RE: RE: Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Tibor Krajčovič]
	Projekt "Revitalizácie námestia" bol ohraničený územím, kde sa má realizovať. Z dôvodov podmienok výzvy nebol súčasťou projektu priestor koridoru štátnej cesty i s múrikom. Podnet na úpravu múrika vznikol až počas realizácie prác z dôvodu zjednotenia vzhľadu a riešil sa rozpočtovo oddelene. Takže odpoveď znie - nie je to tak. Nie je to chyba projektu. 

Strom na Námestí - Jarabina prostredná (Sorbus intermedia) bol suchý, odumretý. Už pred realizácie projektu bol napadnutý a chorý a už vtedy sa uvažovalo o jeho nahradení. Náklady na jeho odstránenie znášalo mesto (283€ bez DPH podľa zmluvy so Sitou) a následnú výsadbu podľa plánu výsadby takisto platilo mesto ako aj ďalších cca vysadených 70 stromov.
[odkaz]

Projekt "Mucha ohluchla" nepoznám. Ak si aj v ňom našiel podľa Teba chybu projektu či máš otázku ohľadom financií - prosím aby si mi ho bližšie predstavil.

	06.11.2014 07:37 - RE: RE: RE: RE: Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Dušan Slahučka]
	Daj odkaz na projekt "Revitalizácie námestia".

	07.11.2014 19:54 - RE: RE: RE: RE: RE: Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Dušan Slahučka]
	Projekt "Revitalizácia Námestia slobody" neobsahuje dokumentáciu ohľadne vybudovania kruhových ohrádok z gabiónov a palisád okolo líp . Kto znášal náklady za vybudovanie  kruhových ohrádok z gabiónov a palisád okolo líp ?
Dúfam, že nebudeš tvrdiť, že v projekte nerozpočtované položky zrealizovala  Alpine  Slovakia  s.r.o. na svoje náklady?

	10.11.2014 18:10 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Dušan Slahučka]
	To bolo machrovania a teraz vedenie mesta zaryto mlčí.

	11.11.2014 06:59 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Tibor Krajčovič]
	Dušan - raz nazveš projekt "Revitalizácia Námestia slobody", potom podľa Teba ten istý "mucha ohluchla". Dehonestuješ prácu ľudí a slepo nevidíš ako Námestie ožilo a je využívané. Diktuješ mi čo nemôžem odpovedať...a predsa: 
Dodávateľ prác si fakturáciu za gabióny vôkol stromov na Námestí slobody neuplatnil voči mestu Sereď.

	11.11.2014 17:50 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Revitalizácia Námestia slobody – gabiony okolo líp [Dušan Slahučka]
	Kto zaplatil za vybudovanie kruhových ohrádok z gabiónov a palisád okolo líp? Zatiaľ sa pýtam len na "pôde" mesta.
Môj názor na projekt "Revitalizácia Námestia slobody"
Štúdia - iba jeden variant a čuduj sa svete, autor, p. poslanec, ktorý verejne sľúbil, že lipová alej ostane zachovaná, realita - holorub lipovej aleje ( historická zeleň).
Požiadavka od občanov na zmenu projektu ohľadne výrubu zdravých líp. P. poslanec (autor štúdie aj  projektu) s terajším starostom - žiadne zmeny min. po dobu 5. rokov, realita - napr. vybudovanie kruhových ohrádok z gabiónov a palisád okolo líp.
Zhrnuté a podčiarknuté -" Transparentné mesto".
Ak ako občan požadujem  kvalitu za vykonané práce (projekt, realizácia....) zaplatené z  peňazí daňových poplatníkov tak podľa teba dehonestujem prácu ľudí resp. som rypák.Čo k tomu dodať. Čo sme si zvolili to máme.


	26.10.2014 18:57 - Parkovacie miesto [matko]
	Dobry vecer.Byvam na ul.D.štura 1011/4.Pred par dnami nam namalovali nanovo ciary na mieste pre statie poziarnych vozidiel.To by bolo ok.Len nechapem preco namalovali Ztko (zakaz statia) aj na protilahlom mieste pozdlzneho parkovania cim sme prisli o jedno parkovacie miesto.Vzhladom na to ze pre 40 bytov je priblizne 12 parkovacich miest mi to pride nespravodlive.O nicom nevieme.Vie mi to niekto kompetentny vysvetlit?Dakujem.

+ zobraziť odpovede (1)
	27.10.2014 08:58 - RE: Parkovacie miesto [Radko Heriban]
	Dobrý deň,

na základe kontroly nástupných plôch pre vozidlá hasičských jednotiek v meste Sereď príslušníkmi hasičského zboru sme dostali výzvu na doplnenie dopravného značenia na spevnenej ploche (chodníku), ktorý sa využíval na pozdĺžne parkovanie na predmetnom mieste. Zákaz státia tam bol doplnený z dôvodu, že v prípade potreby (mimoriadnej situácie) sa tam nevedia vozidlá hasičov dostať, resp. otočiť, čo sa prakticky stalo počas posledného zásahu hasičov. Následne bolo mesto vyzvané, aby sme v danom mieste vyznačili dopravným značením zákaz státia kvôli potrebám hasičov. Na základe toho sme na jednej strane obnovili existujúce vodorovné dopravné značenie a doplnili nové značenie na základe ich požiadaviek.


	06.10.2014 19:16 - otvoreny poklop [Miska Vrbova]
	Dobrý deň,
chcela by som upozorniť na otvorený poklop na ul. Pažitnej za kontajnermi pri vchode č. 1 domu č. 1013 smerom k firme LLARIK. Jedná sa o poklop oválneho tvaru, ktorý môže byť nebezpečný. Niekto sa hlavne v tme môže zraniť.

+ zobraziť odpovede (2)
	07.10.2014 08:34 - RE: otvoreny poklop [zástupca]
	Vážená slečna Vrbová!
Dnes ráno som spolu s dvoma pracovníkmi ZSVS preveril Vami popisovaný stav hydrantu na ulici Pažitná pri Vašom bytovom dome 1013/1. Ďakujem Vám za poskytnutú informáciu i podnet na odstránenie nedostatku. Nový kryt poklopu zabezpečia pracovníci Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. Nitra.

	07.10.2014 14:18 - RE: RE: otvoreny poklop [Miska Vrbova]
	Dakujem


	26.09.2014 10:53 - cash-flow Sered  obyvatel [Martin Vasko]
	Zdravim,
po prihlaseni dvoch babatiek na trvaly pobyt v Seredi, mi do troch dni prisiel novy vykaz na smeti so splatnostou do 10 dni.
Ok, beriem, zaplatil som este skorej.
Ked som odovzdal ziadost o vyplatenie prispevku pri narodeni deti, veduca organizacneho oddelenia mi sucho oznamila, ze na spracovanie maju 30 dni.
p. Krajcovic, povazujete to za korektny cash-flow a pristup k obyvatelom? Mimochodom uz som poziadal o urgentnu platbu.
Dakujem, za vyjadrenie.

+ zobraziť odpovede (7)
	26.09.2014 14:06 - RE: cash-flow Sered  obyvatel [Tibor Krajčovič]
	pán Vaško - ako Vám to "sucho" oznámila vedúca - to je Váš popis situácie. To, že sa Vás aj spýtala, či potrebujete ihneď poslať peniaze a Vy ste povedal, že NIE - to už nepopisujete. 
Teraz píšete, že ste požiadal o urgentnú platbu. Samozrejme - vyhovieme, ak sa to dá - ale ten kontrolný mechanizmus musí aj tak prebehnúť a nie každý zamestnanec je ihneď voľný. Dávame to dnes uhradiť, vidím, že je to nutné pre Vás.
Prečo 30-dňová lehota? Nárok na tento príspevok majú len obyvatelia, čo nemajú žiadne záväzky voči Mestu (čo potvrdzujú na miestnych daniach na finančnom oddelení, ohľadom komunálneho odpadu na Rozvoji mesta a aj právničkám to ide-kde sú už exekúcie a iné transfery, resp. opaterstvo či starostlivosť na org. oddelení). Podľa nového zákona o ochrane osobných údajov nemá každý zamestnanec úradu prístup ku agende druhého úradníka. Nezaviedli sme to tu v Seredi., Tiež nám to robí problémy aj v iných oblastiach.
A prečo je lehota na odpad kratšia ? No preto, lebo tu Mestu platíte a tu sa neskúmajú Vaše záväzky voči Mestu.

Neviem, či Vám to takto postačuje. 

Pekný zvyšok dňa.

	26.09.2014 15:11 - RE: RE: cash-flow Sered  obyvatel [Martin Vasko]
	Zdravim p. Krajcovic, ano, prvej zodpovednej uradnicke som povedal nie, druhej-veducej uz ano, ked som usudil, ze moja proaktivita v zistovani, ci su vsetky dorucene materialy v poriadku a nic im nebrani v spracovani, je vlastne zbytocna ako prospesna.
Dakujem za urgentnu platbu, mozem si tento task oznacit ako splneny. 
Mestu Sered a buducim starostom zelam co najviac dalsich vyplatenych prispevkov pri narodeni dietata a teda aj priamoumerne prijatych poplatkov za smeti (...plienky).

	26.09.2014 13:33 - RE: cash-flow Sered  obyvatel [Miriam Klottonova]
	Vážený pán Vaško,
dňa 20.08.2014 Vám bolo vydané rozhodnutie, ktorým sa zvyšuje poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na dve osoby - deti narodené 06.06.2014. Splatnosť navýšenej sumy je do 15 dní od nadobudnutia právoplatnosti rozhodnutia - čiže do 30 dní od prevzatia predmetného rozhodnutia. Nie je pravda keď tvrdíte, že poplatok bol vyrubený do troch dní od narodenia detí, ani že je splatný do 10 dní od vyrubenia. S ďalšími otázkami ohľadom poplatku za komunálne odpady sa môžete obrátiť na mňa na mail miriam.klottonova@sered.sk. Prajem pekný deň.

	26.09.2014 14:55 - RE: RE: cash-flow Sered  obyvatel [Martin Vasko]
	Zdravim, rozhodnutie ste vydali 20.08.2014 a dorucili o vyse 2 tyzdne neskor, cim som sa skoro dostal do pozicie neplatica. Platbu ste obdrzali 9.9. s peknym popisom, ktory, mimochodom aj dodrzim pan starosta, mozete ho i zverejnit :)

	26.09.2014 15:52 - RE: RE: RE: cash-flow Sered  obyvatel [Branislav Koričanský]
	Dobrý deň pán Vaško, mýlite sa všetky termíny začínajú plynúť doručením, resp. vrátením zásielky späť na úrad ak sa nepodarí pošta doručiť. Tak ako Vám už písala kolegyňa Klottonová po prevzatí Vám plynie 15 dňová lehota na odvolanie kým nenadobudne rozhodnutie právoplatnosť a po nej 15 dňová lehota na zaplatenie. Teda vskutku máte 30 dní OD DORUČENIA na úhradu, čo je v tomto prípade rovnaký čas ako má organizačné oddelenie na vybavenie Vašej žiadosti o príspevok od jej doručenia na úrad.

	26.09.2014 16:00 - RE: RE: RE: RE: cash-flow Sered  obyvatel [Martin Vasko]
	Tusim sa nam zvolebnieva, uz som dnes zamestnal 3 mestskych uradnikov. Dakujem za input p. Koricansky, nabuduce, ak este nejake bude, budem platit mestu vsetko v predposledny den splatnosti :)

	26.09.2014 16:17 - RE: RE: RE: RE: RE: cash-flow Sered  obyvatel [Branislav Koričanský]
	Pán Vaško ja aj pán prednosta dnes máme dovolenku teda sa dá povedať, že ste zamestnal len jedného úradníka ... Kolegyňa už nie je v práci a ide víkend, tak preto som Vám odpísal ja, keďže som jej agendu pred pár rokmi robil a o termínoch teda viem presne a teraz mám na starosti webstránku, tak Vašu diskusiu sledujem. S voľbami to nijako nesúvisí, či mi budete veriť alebo nie. Pekný víkend želám a i keď opozdene gratulujem pravdepodobne k dvojičkám, ak som dobre rozumel.


	21.09.2014 13:17 - rušenie nedelného kľudu [Milan]
	Dobrý deň, je nedeľa, čas okolo poludnia a zrazu pokojné ticho prehluší hlasný amplión nejakého zberača starého železa. Nestačí že sa prejde raz, ale on musí krúžiť až trikráť po tej istej ulici! Nie je to nič príjemné, keď každý odpočíva a nedeľné ticho zrazu naruší nejaký oznamujúci hlas, ktorý hučí na plné pecky. Nedá sa tomu nejako zabrániť, aby takýto zberači železa, alebo kožiek, či peria nenarúšali pokoj tohto mesta aspoň v nedeľu?

+ zobraziť odpovede (2)
	22.09.2014 15:29 - RE: rušenie nedelného kľudu [zástupca]
	Vážený pán Milan!
Zrušenie nedeľného predaja neprešlo ani v zákonodarnom orgáne NR SR. Predaj aj nákup sú službou. Výkup železa ovplyvňuje záujem občanov. Prijatie všeobecne záväzného nariadenia mesta o zákaze výkupu železa, nábytku či starožitností v nedeľu by nemalo oporu v zákone. Ústava SR čl. l ods. 3 hovorí, že „Každý môže konať, čo nie je zákonom zakázané a nikoho nemožno nútiť, aby konal niečo, čo zákon neukladá.“ Predpis č. 108/2000 Z.z. o podomovom predaji dobu predaja upravoval. K 13.6.2014 bol zrušený.  Dohľad nad dodržiavaním zákona č. 102/2014 Z.z. o ochrane spotrebiteľa pri predaji tovaru alebo poskytovaní služieb na základe zmluvy uzavretej na diaľku alebo zmluvy uzavretej mimo prevádzkových priestorov predávajúceho a o zmene a doplnení niektorých zákonov podľa § 14 vykonávajú:
a) orgány štátnej správy na úseku verejného zdravotníctva a štátna veterinárna a potravinová správa28) nad ponukou a predajom potravín, 
 b) Úrad verejného zdravotníctva Slovenskej republiky a regionálne úrady verejného zdravotníctva29) nad ponukou a predajom kozmetických výrobkov, 
 c) Slovenská obchodná inšpekcia nad ponukou a predajom výrobkov a poskytovaním služieb, 
1. nad ktorými podľa vecnej príslušnosti nevykonávajú dohľad orgány uvedené v písmenách a) a b), alebo 
2. počas predajnej akcie alebo v súvislosti s ňou. 
 To znamená, že obce a mestá právomoc zakazovať predaj či ponuku iných služieb na svojom území nemajú.

	24.09.2014 08:07 - RE: rušenie nedelného kľudu [Milan]
	Dobrý deň, chápem že je to o peniazoch. Naša krajina, občania i zákony musia dozrieť k tomu, aby sme si vedeli vážiť aj taký nedeľný kľud. Napríklad v Nemecku, ak by niekto tykýmto spôsobom prevádzkoval svoju činnosť v nedeľu, tak by mal poriadne problémy so zákonom.


	20.08.2014 13:47 - Kosenie trávy [mimi]
	Dobrý deň, zaujímalo by ma ako je zabezpečné kosenie trávy resp. trávnatých častí mesta, nakoľko na ul. Čepenská, A. Hlinku, Spádová, Dolnomajerská, za hokejkou... je tráva niekde i po kolená. To nikomu nezáleží ako to vyzerá inde ako v okolí mestského úradu? Prečo sa to kosí s toľkým oneskorením? 
Ďakujem.

+ zobraziť odpovede (4)
	20.08.2014 14:36 - RE: Kosenie trávy [Tibor Krajčovič]
	Mimi - vďaka za Vaše upozornenie. 

Ohľadom kosenia trávy. Mesto je rozpočtová organizácia, kde má každá položka presne stanovené náklady a pri kosení vychádzajú z počtu kosení počas roka. Mesto má podpísanú zmluvu so spoločnosťou SITA na 5 rokov z roku 2010. Je v nej zahrnutých počet kosení na sídliskách a voľných priestranstvách Mesta. V zmluve je presne uvedené, že spoločnosť pre Mesto zabezpečí kosenie 5-krát do roka. Keďže tento rok príchod jari bol priskorý, resp. skoro nebola vôbec zima – uvažujeme nad počtom kosení 6 - a teraz prebieha na niektorých miestach kosba č.4. a na niektorých pod správou Mesta aj kosba č.7 či 8. 
Preto sme aj zakúpili novú profesionálnu kosačku Kubotu za 20tis € a navyše sa oživilo Námestie a Zámocký park – čiže pribudli nám nové trávnaté plochy. I napriek tomu verím, že do konca mesiaca budú všetky Vami uvedené trávnaté plochy pokosené k vzájomnej spokojnosti - verte mi, kontrolujú sa tieto kosby - no ak príde dážď všetko sa časovo posúva a to nie je potom vôbec jednoduché dobehnúť to, lebo to sú hodiny nadčas a rozpočet nepustí. Preto aj do budúcnosti zvažujeme kosenie Mesta najmä vo vlastnej réžii, resp. v spolupráci s domovými dôverníkmi či správcovskými spoločnosti, kde bude väčšia spoluzodpovednosť za stav trávnatej plochy - resp. aj za kvalitu kosenia. 
Pekný zvyšok dňa.

	03.09.2014 12:20 - RE: RE: Kosenie trávy [mimi]
	Dobrý deň, máte pravdu. Po kosení od minulého týždňa už nie je vôbec vidieť, že bolo niečo pokosené. Preto nastavený interval 4-5 ročne nie je správny. Chápem, je to všetko o peniazoch. Takže asi nič neporiešime.

	07.06.2016 06:45 - RE: RE: RE: Kosenie trávy [paleckam]
	Dobrý deň, ako je to s kosením tento rok? Rovnako ako po minulé roky? Včera som na A.Hlinku hladal syna v tráve

Ďakujem

	07.06.2016 14:45 - RE: RE: RE: RE: Kosenie trávy [Ing. Katarína Navrátilová]
	Dobrý deň, lokalitu ul. A. Hlinku - Komenského ul. (vnútroblok) kosí zmluvne fy MOWERS - TEAM. Podľa ich vyjadrení, kosbu by v uvedenej lokalite mali začať koncom tohto týždňa, najneskôr  v pondelok 13.6.2016.


	18.06.2014 19:51 - parkovanie [Dáša]
	Dobrý deň, teší ma ako mesto buduje a zveľaduje parkovacie miesta takmer v celom meste až na Novomestskú ulicu, kde ani len čiary nie su nakreslené a potom tu vznikajú hadky, ked niekto zastane ako pááán cez 2-3 parkovacie miesta. Vážený volení zastupcovia v tomto obvode, čo takto niečo urobiť pre svojich voličov?Dakujem za odpoved, kedy sa aj v tejto časti mesta dočkáme nápravy..

+ zobraziť odpovede (1)
	19.06.2014 11:38 - RE: parkovanie [Radko Heriban]
	Dobrý deň,

v súčasnosti prebieha v meste obnova vodorovného dopravného značenia - v prvej etape sa obnovujú predovšetkým priechody pre chodcov a postupne sa pristupuje aj k obnove parkovacích boxov. V prípade priaznivého počasia sa v pondelok 23.6. začnú obnovovať parkovacie boxy na Mlynárskej ulici č. 37, neskôr parkovacie miesta pri trhovisku. Následne sa prejde na Novomestskú ulicu, ktorá je tiež zahrnutá v pláne obnovy vodorovného dopravného značenia, aj keď podklad na Novomestskej ulici nie je ideálny (drviaci sa betón). Výstavba nových parkovacích miest v tomto roku na Novomestskej ulici nie je plánovaná.  

Ďakujeme za Váš podnet

Heriban - odd. rozvoja mesta


	03.06.2014 14:29 - Stromy v našom meste [mimi]
	Dobrý deň, zaujímalo by ma kto sa stará o všetky stromy počas ich života v meste Sereď. Prečo sa mesto stará iba o tie, ktoré sú napr. blízko mestkého úradu, malého parku... a tie, ktoré niekde už prevyšujú samotné budovy o tie sa má starať kto? Kde máme pána architekta resp. zodpovedného pracovníka? Bytovky sú postavené na pozemkoch mesta a tak by to malo byť v kompetencii mesta. Alebo sa mýlim? Prešiel sa niekto po bočných uliciach mesta a zahľadel sa na stromy, ktoré sú značne rozkonárené, rastú do neba bez povšimnutia? Kto nám nahradí poškodený balkón v prípade jeho poškodenia (silný vietor zlomí strom...), alebo sa niekto dostane cez neho do bytu? Prečo ma má obmedzovať strom, o ktorý nejaví nikto záujem. Akurát vtedy, ak sa žiada o jeho odstránenie, vtedy sa pár ľudí zobudí ...Nehovorme o ochrane prírody, ak to nie je pravda. Ďakujem.

+ zobraziť odpovede (1)
	04.06.2014 13:50 - RE: Stromy v našom meste [zástupca]
	Vážená pani! 
O všetky stromy kríky aj sezónne výsadby okrasných kvetov sa starajú pracovníci referátu životného prostredia oddelenia investičnej výstavby MsÚ. 
Záhradného architekta mesto nemalo a nemá ani v súčasnosti. Náplňou  práce tohto špecialistu je navrhovanie  výsadby stromov , kríkov a kvetov podľa klimatických podmienok územia.  Práce tohto druhu vykonávajú dvaja v odbore vzdelaní zamestnanci mesta.  V minulom roku boli zmapované všetky stromy v Seredi. Podľa stavu  poškodenia, či možného  ohrozenia zdravia a majetku sme v minulom roku zabezpečili orezanie  suchých konárov  stromov v parku. V tomto roku vykonáva rezy vysokých stromov  firma ALL4TREES s.r.o. Otvorice.  Strom je živý organizmus a rastie bez ohľadu na to, či si ho niekto všíma, alebo nie. Je to jeho prirodzená vlastnosť.  Ak rast konárov do bezprostrednej blízkosti domu hrozí škodou na majetku,  robiť opatrenia  je povinnosťou vlastníka domu. Každý obyvateľ Serede má právo a možnosť klásť otázky súvisiace s ošetrovaním zelene. Rovnako každý má právo a možnosť žiadať o potrebnú úpravu stromu rastúceho na pozemku mesta. Rozhodnutia o výrube stromov sú vydávané v súlade s platnou legislatívou a sú pravidelne kontrolované Okresnou prokuratúrou Galanta.


	25.05.2014 11:22 - voda [Michal Hindický]
	zase hrdzavá voda, priateľka sa ide okupať, napustí si do vaňe vodu a keď si do nej ide vliesť zistí že namiesto vody je vo vani niečo hnedé, skoro ako kofola do kedy budem platiť za tento odpad. Tento problém sa opakuje cca každé 2 mesiace. Ja platím stále ale kvalita je fuč. Ceny idú hore ale kvalita je fuč. Rád by som aby niekto za toto niesol zodpovednosť napr. vlastík potrubia alebo ten kto spravuje údržbu potrubia. Chcem aby sa za takéto situácie penalizoval nejakým spôsobom vinník dodávateľ alebo správca a stavím sa že nie som sám. Poprosím aby sa mesto začalo o tento problém zaujímať. S vodou je stále problém.

+ zobraziť odpovede (1)
	26.05.2014 09:30 - RE: voda [zástupca]
	Vážený pán  Hindický! 
Informáciu o zakalenej vode z verejného vodovodu sme dostali 23.5.2014 a kontaktovali sme riaditeľa OZ Galanta Ing. Ľubomíra Fraňa. Oznámil nám, že preplachy potrubí začali vykonávať ihneď, ako dostali informáciu o znečistenej vode. V sobotu popoludní boli preplachy ukončené. Predpokladaným dôvod vzniku zákalu je nárast odberu vody v priebehu troch dní  zo 4 000 na 6 000 m3 za deň. Dôvodom zvýšeného odberu vody  okrem vyšších denných teplôt mohlo byť aj napúšťanie bazénov.  O výskyte zákalov hovoril primátor 23.5.2014 aj s generálnym riaditeľom spoločnosti a dnes dopoludnia sa s ním stretáva v Nitre. V záujme operatívneho odstraňovania porúch v dodávkach vody je potrebné nahlasovať poruchy čo najskôr na t. č. 031 789 48 10, alebo 0902957607. Ak by tieto kontaktné čísla neboli dostupné, podajte prosím túto informáciu sms-kou na t.č. 0905 592 707 alebo na mailovú adresu viceprimator@sered.sk. V prípadoch náhrady vzniknutej škody na majetku môže postupovať poškodený podľa reklamačného poriadku dodávateľa. Na penalizáciu dodávateľa za  dodávku zakalenej vody nemá mesto právny dosah. Ubezpečujem Vás, že primátor v záujme občanov pre zlepšenie služieb Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti , a.s. Nitra vykonáva od nástupu do svoje funkcie všetko, čo mu jeho pozícia štatutára mesta a člena predstavenstva spoločnosti dovoľuje. Odstrániť následky niekoľko desiatok rokov neobnovovania  diaľkových, medzimestských a mestských rozvodov  je povinnosťou dodávateľa. Západoslovenská vodárenská spoločnosť uskutočnila práve na základe požiadaviek Ing. Martina Tomčnányiho niekoľko vážnych investičných rozhodnutí. Dosiahnuť nápravu ale nie je možné v priebehu roka ani troch.


	24.03.2014 14:15 - Parkovanie - Cukrovarská ulica [Radko Heriban]
	Dobrý deň,

nakoľko ide o cestu 2. triedy vo vlastníctve VUC a kompetenciu cestného správneho orgánu vykonáva Okresný úrad v Galante, tento podnet postúpime týmto príslušným orgánom.

	21.03.2014 21:55 - Parkovanie na Cukrovarskej ulici [L_Bran]
	Dobry den,
rada by som sa spytala, ci by bolo možne vyznacit ciarami šikmé parkovacie miesta na Cukrovarskej ulici. Ide o miesta pri hlavnej ceste od autobusovej zastávky smerom ku Kauflandu. Áut je tam veľa a parkovacie miesta su vyuzite casto velmi neekonomicky, kedze tam nie su vyznacene ciary a kazdy zastaví od susedného auta v rozličnej vzdialenosti.

Dakujem za odpoved, Lucia.

	25.12.2013 11:19 - vianocne trhy - neodvysielanie videa [Daniela]
	Dobry den. V sobotu 21.12.2013 sme sa vybrali na seredske vianocne trhy kvoli premietaniu starych zaberov Serede, na ktore sme sa velmi tesili, kedze na premietani v kine sme nemohli ist. O 19.00 to malo zacat, ale nezacalo ani o 20.30. Vela ludi tam stalo, cakalo a mrzlo, kym zapoja premietacku, kable, atd, ktore nefungovali. Po hodine a pol mrznutia a cakania sme sklamani odisli. Chapem, ze technika vie zlyhat, ale ak je to mozne, rada by som si zabery zo starej Serede pozrela. Bude sa niekde toto video este premietat? Alebo neviete poradit, ako by som sa k nemu dosta la? Da sa niekde stiahnut? Dakujem.

+ zobraziť odpovede (1)
	27.12.2013 09:43 - RE: vianocne trhy - neodvysielanie videa [zástupca]
	V čase plánovaného premietania histórie  Serede som bol na námestí. Nakoľko o 19. hod. premietanie nezačalo, spojil som sa telefonicky s riaditeľom DK.
Ten ma informoval, že  popoludní premietanie kontrolovali a technika bola funkčná.
Problém nastal pri zapojení projektora, ktorý bolo potrebné vymeniť. Napriek tomu,
 že v priebehu ďalších minút boli vymenené dva laptopy, odskúšané ďalšie dva projektory,
a káble, pre nefunkčnosti techniky nebolo možné premietanie uskutočniť.
Vlastníkom dokumentu je Slovenský filmový archív. Film zachytáva výstavbu kľúčových
závodov v Seredi, najmä NHS a Pečivární.  
Slovenský filmový archív ho požičiava za úhradu. V prípade opakovaného premietania v budúcnosti budeme verejnosť včas informovať. 
S pozdravom
Veselický


	05.09.2013 21:38 - Lepšie raz vidieť než dvakrát počuť. [Dušan Slahučka]
	Školský rok sa začal a  prístupový chodník  od MŠ Komenského budova A k hlavnému vchodu  ZŠ Komenského je pomaly celý „zatrávnený“. Predpokladám, že terajšie vedenie mesta chce len žiakom ZŠ  a MŠ ukázať  ako v najbližšom čase bude vyzerať  cyklotrasa od parku po Stredný Čepeň. Proste, niet nad názornú ukážku a tie nevďačné decká to nevedia oceniť .

+ zobraziť odpovede (1)
	06.09.2013 08:36 - RE: Lepšie raz vidieť než dvakrát počuť. [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka! Priznávam, že v období prázdnin sme svoju pozornosť venovali najmä odstraňovaniu vecných nedostatkov v predškolských a školských zariadeniach. Takto sme opravili kanalizáciu a vybudovali nové sociálne zariadenia na  MŠ Murgašova, rozšírili priestory MŠ na Pozdázmskej ulici, znížili stropy v MŠ Cukrovarská, vymenili svietidlá a elektrické rozvody vo všetkých MŠ, vymenili celé vybavenie sociálnych zariadení v ZŠ Juraja Fándlyho, nainštalovali účinné a efektívne infražiariče v telocvični ZŠ J.A.Komenského a vybudovali nové parkovisko pri ZÚŠ.
Ďakujeme Vám za Vaše upozornenie na zeleň, ktorá prerastala chodník vedúci ku ZŠ Komenského. Dnes boli tieto porasty pokosené.


	17.07.2013 19:35 - Osvetlenie na Železničnej 1123 [Peter Palečka]
	A to ktorý "EHM" ,nechcem byť sprostý priamo v príspevku, naprojektoval verejné osvetlenie tak, že ho budem mať 2 metre od balkónu? ste mi ho mohli rovno kanagonom nalepiť na zábradlie! pridajte fajnovo silnú lampu, nech mi to svieti celé noci priamo do bytu. nefunkčnosť máte zaručenú takmer okamžite, hlupáci!
aby som nezostal anonymný: Palečka Peter, Železničná 1123/2 a prvé poschodie

+ zobraziť odpovede (4)
	17.07.2013 19:41 - RE: Osvetlenie na Železničnej 1123 [Peter Palečka]
	na čo som zabudol je návrh: osvetliť by bolo možno vhodné viac parkovisko, ako moju obývačku!
ešte by som poprosil administrátora stránky sered.sk - čo tak možnosť vytvorenia vlastného hesla na prihlasovanie na stránky? to päťmiestne číslo namiesto hesla sa mi dokonale stráca v ďalších cca 6000 mailoch, ktoré dostávam týždenne

	18.07.2013 10:57 - RE: RE: Osvetlenie na Železničnej 1123 [Branislav Koričanský]
	Ďakujeme za Váš názor, budeme na neho brať v úvahu v prípade zmien diskusného systému, aktuálne však žiadnu zmenu neplánujeme.

	18.07.2013 10:59 - RE: Osvetlenie na Železničnej 1123 [Branislav Koričanský]
	Podľa  normy STN EN 13201 je zaradený riešený prístupový chodník a parkoviská pri bytovom dome   do triedy S3   s požadovanou min. strednou hodnotou  osvetlenia Em = 7,5lux – bude dodržané.  
Na osvetlenie chodníka   sú navrhnuté pozinkované  stožiare  o výške 4m.  Osadené budú výbojkové svietidlá SGS 101/SON – T 50W s uhlom natočenia 0 st. Navrhnuté umiestnenie stožiarov rešpektuje požiadavku STN EN 12464-2 na čo najmenšiu hodnotu rušivého svetla na fasáde bytovky z vonkajšieho osvetlenia  - pre zónu priestoru E3  čase nočného pokoja je dovolená hodnota Ev = 2 lx.   
Na osvetlenie  dvoch malých parkovísk sú navrhnuté pozinkované  stožiare  o výške 6m.  Osadené budú výbojkové svietidlá SGS 101/SON – T 70W s uhlom natočenia 15 st.   
Príjemný deň praje 
Ing. Vladimír Práznovský, 
vedúci Oddelenia rozvoja mesta  MsÚ Sereď

	24.07.2013 16:00 - RE: RE: Osvetlenie na Železničnej 1123 [Peter Palečka]
	úprimne: nie len mňa, ale všetkých zaujíma funkčnosť a estetika osadeného osvetlenia a STN je nám "ukradnutá" ostatne-kontaktoval som vás e-mailom


	01.06.2013 09:30 - Pitná voda - pokračovanie [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň. Na prelome mesiacov apríl/máj 2013 bol nepretržite niekoľko dní problém s dodávkou pitnej vody. Sieťou mestského vodovodu v Seredi tiekla tekutina tmavohnedej farby a to aj do MŠ a ZŠ. Touto cestou by som chcel požiadať Mesto Sereď ako zriaďovateľa MŠ a ZŠ o poskytnutie informácie ohľadne vykonania kontrolných odberov „pitnej vody“ v predmetných zariadeniach .
S pozdravom Dušan Slahučka.

+ zobraziť odpovede (4)
	04.06.2013 13:12 - RE: Pitná voda - pokračovanie [zástupca]
	Informácie štatutárov základných škôl a materských škol z 3.6.2013

Riaditeľ CZŠ sv. Cyrila a Metoda 
O odberoch vzoriek vody dodávanej z verejného vodovodu evidenciu nemá. O zdravotných problémoch žiakov z dôvodu požitia dodávanej vody rodičmi informovaný doteraz nebol.

Riaditeľka MŠ Komenského
-  O odberoch vzoriek vody dodávanej z verejného vodovodu evidenciu nemá a ani ju doteraz  neviedla.   O zdravotných problémoch detí z dôvodu požitia vody informácie nemá, deti si na     zabezpečenie pitného režimu nosia z domu väčšinou sladené nápoje. 

Riaditeľka MŠ  D. Štúra
         -  O kontrole dodávanej vody v zariadení MŠ nie je informovaná.  Zdravotné problémy z dôvodu požitia vody nemala oznámené. 


Riaditeľ ZŠ J. Fándlyho 
          -   Nemá informácie o odberoch vzoriek na kontrolu kvality dodávanej vody.  Zdravotné problémy po užívaní dodávanej vody mu oznámené neboli.

Zástupkyňa riaditeľa ZŠ P. O. Hviezdoslava 
          -  Nemá informácie o odberoch vzoriek vody na kontrolu kvality.  Zdravotné problémy z po požití vody z vodovodu oznámené nemala 


Riaditeľka ZŠ J. A. Komenského 
          -  Nemá informácie o tom, že by Regionálny úrad verejného zdravotníctva so sídlom v  Galante  vykonával odbery vody v škole.  O zdravotných problémoch žiakov z dôvodu požitia vody z verejného vodovodu v škole   nemá informácie. Žiaci si väčšinou nosia vodu z domu a k dispozícii majú aj vodu  dodávanú v galónoch. 

Informácia Ing. Pančíkovej z Regionálneho úradu verejného zdravotníctva so sídlom v   Galante z 3.6.2013
V zariadeniach MŠ a ZŠ v meste Sereď v danom období  nebola kontrolovaná kvalita vody. RÚVZ so sídlom v Galante neeviduje žiadne ochorenie v súvislosti s požitím  vody či už z verejného vodovodu alebo z domovej studne.

Školské jedálne majú na odber vzoriek vody uzatvorené dohody s dodávateľom vody. Podľa dostupných informácií takéto odbery dodávateľ v tomto roku nevykonal.
V súvislosti s činnosťou SMS, s.r.o.  Sereď bola vzorka na rozbor vody z verejného vodovodu odobraná  pred  kolaudáciou novej Sokolovne. Kvalitatívne  vyhovovala.

	14.06.2013 20:25 - RE: RE: Pitná voda - pokračovanie [Dušan Slahučka]
	Dňa 03.09.2012 sa konalo stretnutie občanov s vedením Mesta Sereď. Na stretnutí boli prítomní aj zástupcovia vodárenskej spoločnosti. Na otázku, či tekutina tmavohnedej farby, ktorá pravidelne vyteká z mestského vodovodu je vhodná na pitie štvor a sedem ročným deťom ( deti v MŠ a ZŠ) zástupca vodárenskej spoločnosti chlapsky priznal, že on by takú vodu deťom piť nedal. Osobne sa domnievam, že takáto odpoveď by mala každého z prítomných z radov poslancov a vedenia mesta, uviesť do stavu najväčšej pohotovosti, aspoň v zariadeniach ktorých je Mesto zriaďovateľ. Aké konkrétne kroky podniklo terajšie vedenie mesta a na tomto stretnutí prítomní poslanci, aby aspoň deti v MŠ a ZŠ mali zabezpečenú pitnú vodu, tak ako to požaduje norma? Dovolím si napísať, že nič, ani len obyčajný rozbor tmavohnedej tekutiny vytekajúci z mestského vodovodu resp. zabezpečenia cisterien s pitnou vodou pre MŠ a ZŠ. Jasný signál pre nás občanov - ak nepotečú peňazotoky tak, ako potrebujú naši mestskí „bábkari“, tak sa nápravy čo sa týka pitnej vody v Seredi ťažko dočkáme.

	17.06.2013 09:47 - RE: RE: RE: Pitná voda - pokračovanie [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka!
Prosím, aby ste jasnou a zrozumiteľnou formou vyjadrili obsah Vašej poslednej vety, najmä teda čo považujete za  peňazotoky,  a kto sú podľa Vás mestskí "bábkari".

	04.12.2015 18:59 - RE: RE: RE: RE: Pitná voda - pokračovanie [Dušan Slahučka]
	Podľa môjho  hodnotového rebríčka, len CHRAPÚŇOV NAJHRUBŠIEHO ZRNA = BÁBKAROV s terajšieho vedenia mesta Sereď ( exsúdruh Vešelický, konkrétne mená si doplňte sám) môže napadnúť , že odpojí občanov mesta Sereď  (ul. A.Hlinku 1147, 1148, 1149, 1150, Spádová 1143, 1144, 1145, 1146, Dolnomajerská 1128, 1129, 1131, 1132, 1133, 4470, 4471, Jesenského 2936, Legionárska 3089, 1124, 1125, 1126, 1127) od kvalitnej pitnej vody dodávanej  z lokálnych zdrojov (studní )  a napojí ich na vodovodné rozvody ZvVS a.s.  (bez zabezpečenia kvality pitnej vody čo sa týka hlavne jej čistoty = priezračnosť) s ktorých namiesto pitnej vody tečie hnoj , ako to bolo dňa  3.12.2015 o 21:15 hod na ul. A.Hlinku 18 Sereď.


	20.05.2013 15:38 - odpadkový kôš [Natália Vadovičová]
	ďakujem za očakávanú odpoveď pán zástupca, moja požiadavka bola na "príručný odpadkový kôš" pre deti a iných dospelých, možno tak by sa naučili nehádzať odpadky tam, kde si prišli oddýchnuť a zahrať sa. S pozdravom

+ zobraziť odpovede (2)
	27.05.2013 12:59 - RE: odpadkový kôš [zástupca]
	Vážená pani Vadovičová! Riešenie sme našli a od minulého štvrtka je pri detskom ihrisku na Garbiarskej ulici umiestnený  kôš na odpad.

	28.05.2013 22:48 - RE: RE: odpadkový kôš [Natália Vadovičová]
	Dobrý deň p. zástupca, odpadkový kôš na sídlisku registrujem od minulého utorka, všetkým zainteresovaným ďakujem za ústretovosť. S pozdravom


	20.05.2013 07:49 - odpadkový kôš [Natália Vadovičová]
	Dobrý deň, dal by sa na detské ihrisko na Garbiarskej ul. umiestniť odpadkový kôš? Viem, že neďaleko sú smetné nádoby, ale deti a žiaľ aj niektorí dospelí k nim majú ďaleko. Ďakujem

+ zobraziť odpovede (1)
	20.05.2013 15:23 - RE: odpadkový kôš [zástupca]
	Vážená pani Vadovičová!
V blízkosti predmetného detského ihriska sú zhruba 40 metrov vzdušnou čiarou dve stanoviská s 1100 lt. nádobami na odpad. Všetky koše, ktoré sme doposiaľ mali v rezerve sme umiestnili na základe požiadaviek občanov na miestach, kde iné koše ani stanoviská s veľkými zbernými nádobami na odpad neboli. Preto s osadením smetného koša k detskému ihrisku na Garbiarskej ulici nepočítame. Domnievam sa, že pri odchode z ihriska nie je niekoľko krokov s odpadom k nádobám na to určeným vážnou prekážkou.


	02.05.2013 19:34 - Úprava chodnika Komenského a Jesenského Sereď [Dušan Slahučka]
	Čo takto zverejniť predmetnú dokumentáciu na web. stránke mesta?

+ zobraziť odpovede (1)
	03.05.2013 12:34 - RE: Úprava chodnika Komenského a Jesenského Sereď [zástupca]
	Vážený pán Slahučka!
Predmetný náhľad na riešenie chodníka Komenského a Jesenského bude na webovej stránke mesta zverejnený do 10.5.2013.


	28.04.2013 14:16 - Pamätník na Autobusovej stanici [Anton Dúbravec]
	Dobrý deň, chcem sa spýtať aký je dôvod na umiestnenie takéhoto "pamätníku", ktorý podporuje organizáciu porušujúcu základné ľudské práva po celom svete. Mali by sme sa skôr hanbiť, že už 20 rokov sa na najväčších zločinoch podieľame aj my. Kto vôbec s takýmto projektom súhlasil ? Koho sa kompetentní pýtali ? Ako môžeme takémuto "výsmechu" zabrániť ? Ďakujem za odpoveď

+ zobraziť odpovede (1)
	29.04.2013 11:14 - RE: Pamätník na Autobusovej stanici [zástupca]
	O priestor  na umiestnenie pamätníka vojakom armády SR, ktorí boli v misiách NATO UNPROFORM  požiadalo mesto Sereď Občianske združenie UN VETERAN SLOVAKIA. Podľa predloženej dokumentácie by ich účasť na misiách mal pripomínať pomník umiestnený podľa rozhodnutia poslancov MsZ Sereď. Na umiestnenie pamätníka bolo vybrané a poslancami MsZ schválené miesto pri vstupe na autobusové nástupište. Z 15 prítomných poslancov bolo za prijatie takéhoto uznesenia (Uznesenie č. 191/2012  z 11.9.2012) všetkých pätnásť. Program rokovania MsZ na 11.9.2012 bol v zákonnej lehote oznámený občanom a voči prerokovaniu žiadosti nebola zo strany občanov predložená ani jedna pripomienka alebo nesúhlas. Na Váš názor na posielanie príslušníkov našej armády do oblasti vojenských konfliktov  máte právo a mohli ste ho vyjadriť v aktuálnom čase prerokovania na mestskom zastupiteľstve, alebo s ním oboznámiť niektorého z poslancov.  Na Vašu otázku koho sa kompetentní pýtali, je jednoduchá odpoveď. Kompetentní štandardným spôsobom oznámili všetkým občanom, že jedným z bodov rokovania zastupiteľstva bude žiadosť OZ UN VETERAN SLOVAKIA. Na toto oznámenie občania nereagovali. Preto otvárať diskusiu k pamätníku niekoľko dní pred jeho odhalením , keď jeho realizácia bola schválená v septembri 2012, žiadnu podstatnú zmenu v tejto veci  neprinesie.


	22.03.2013 17:06 - Lavičky pri pieskovisku [Ivana]
	Dobrý deň, chcela by som sa spýtať či by sa dal vyriešiť problem s absenciou lavičiek pri pieskovisku na ulici Železničná. Myslim si že pri každom pieskovisku by mala byť aspoň jedna lavička pre mamičky. neviem či si viete predstaviť že idete s dieťaťom na piesok a musite tam stáť dve hodiny kým sa dieťa pohrá. ešte horšie to je pre tehotné mamičky ktorým ešte k tomu aj opúchaju nohy a podobné veci . Boli by sme vdačný ak by ste tam dali aspon jednu lavicku. Dakujem za pochopenie

+ zobraziť odpovede (2)
	24.03.2013 14:40 - RE: Lavičky pri pieskovisku [Božena Vydarená]
	Vážená pani Ivana, túto vašu požiadavku budem riešiť ale aj tak by som bola rada keby sme si upresnili kde tú lavičku chcete. Podľa mňa má ísť o pieskovisko pred činžiakom kde sa robila výsadba stromov a bude sa robiť aj osvetlenie. Kontakt na mňa 0908119295. Prajem vám príjemný deň.                         
                                                         Božena Vydarená

	25.03.2013 09:35 - RE: Lavičky pri pieskovisku [zástupca]
	Vážená pani Ivana!
Práce zamerané na úpravu detských ihrísk sú plánované a vykonávané priebežne podľa klimatických podmienok. Doposiaľ bolo vykonané mechanické čistenie pieskovísk, prebieha oprava lavičiek a ihriskových prvkov, vykonaná bude dezinfekcia piesku a následne budú k nim osadené už pripravené lavičky.


	15.02.2013 12:12 - VEREJNÉ ZHROMAŽDENIE OBYVATEĽOV MESTA SEREĎ V SOBOTU 16. FEBRUÁRA O 16.00 HODINE V KINE NOVA. [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň. Rád by som sa zúčastnil predmetného stretnutia a dúfam, že bude umožnené aj občanom mesta Sereď prezentovať svoj názor na vykonanú prácu  vedenia mesta a pracovníkov MsÚ v tomto volebnom období. Preto by bolo vhodne zo strany mesta zabezpečiť zariadenie pre prezentáciu materiálov ( foto, časť zrealizovaných projektov, rozhodnutí mesta Sereď  atd ) zo vstupom pre usb kľuč.

+ zobraziť odpovede (1)
	15.02.2013 15:07 - RE: VEREJNÉ ZHROMAŽDENIE OBYVATEĽOV MESTA SEREĎ V SOBOTU 16. FEBRUÁRA O 16.00 HODINE V KINE NOVA. [zástupca]
	Vážený pán Slahučka! Sme radi, že máte záujem o plánované stretnutie s obyvateľmi Serede. Jedným zo samostatných bodov  rokovania sú otázky občanov. Prezentácia investičných akcií je súčasťou stretnutia. Pokiaľ máte v úmysle použiť vlastné prenosové médium prídite do kina NOVA najneskôr o 14.00 hod. aby sme mohli pripraviť potrebné zariadenia a odskúšať kvalitu prenosu.


	27.11.2012 17:52 - VZN 11/2012 [seredcanko]
	Vazeni poslanci MSZ, si naozaj myslite, ze rodina s dvoma detmi, ktore nastevuju MS, ma na to, aby platila vyse 160€ (50€ skolne + 30€ strava krat 2) mesacne za skolku, ked si pripocitate k tomu hypoteku, najomne a ostatne vydavky si naozaj myslite, ze bezna mlada stvrocelnna rodina to zvladne? Si naozaj myslite, ze mzdy v pecivarnach, samsungu, dhl a inych blizkych fabrikach su natolko vysoke, ze Vami navrhovane zmeny si mozme dovolit platit? Si naozaj myslite, ze popri financovaniu z rozpoctu mesta napr. futbalovy stadion, neviete najst peniaze pre Vasu buducnost, nase deti? Ak si to naozaj myslite, tak si to priznajte a ZLOZTE SVOJ MANDAT, kym nie je neskoro.

+ zobraziť odpovede (5)
	28.11.2012 10:53 - RE: VZN 11/2012 [zástupca]
	Vážená pani, alebo Vážený pán! O výške príspevku rodiča na základe návrhov riaditeliek MŠ a stanovísk ich poradných orgánov bude rozhodovať MsZ 11.12.2012. Z predbežného rokovania o rozpočte na rok 2013 zo dňa 6.11.2012 vyplynulo, že primátor a väčšina poslancov odmietla návrh  poplatku rodiča 50 Eur za  mesiac.   Finančné zaťaženie mladých rodín hypotékou a ostatnými výdavkami je v kompetencii členov rodín. MsZ nemá vplyv ani na výšku  miezd vyplácaných zamestnávateľmi. Mesto prispieva podľa svojich možností na rozvoj športu, kultúry, hradí všetky  bežné výdavky a prispieva aj na činnosť materských škôl v rámci svojich možností. Doposiaľ sme vždy hľadali  zodpovedné riešenia, a brali sme ohľad na sociálne postavenie mladých rodín. V dnešnej dobe to nie je jednoduché, ale v  tomto trende budeme pokračovať. 

Ročné náklady na 1 dieťa v MŠ D. Štúra platené rodičom         474,-   Eur 
Náklady celkové na chod MŠ Dionýza Štúra v roku 2012
  410 494,-    Eur
410 494  : počet detí 215 =      1 909,27 Eur 
                                                       -   474,-    Eur  
Náklady mesta na jedno dieťa v MŠ D. Štúra  za rok  2012
                                                       1 435,27  Eur

Ročné náklady na 1 dieťa v MŠ Komenského platené rodičom   484,-   Eur 
Náklady celkové na chod MŠ Komenského v roku 2012 
 467  723,-  Eur  : počet detí 274 = 1 893,62 Eur
                                                            -       484,--  Eur
Náklady mesta na jedno dieťa v MŠ Kom. za rok 2012 1 409,62   Eur

         V roku 2013 bude príjem mesta z podielových daní nižší o 370 tis. Eur. Potreba šetriť postihne oblasť príspevkov na kultúru, šport, dotkne sa aj mestskej polície. To všetko v rozsahu rozhodnutia MsZ o budúcoročnom rozpočte. Návrh na zvýšenie poplatku rodičov je iba jednou z foriem ako zabezpečiť chod týchto zariadení aj v roku 2013, pretože nemôžeme napríklad  rozdeliť rádovo pätnásť, keď na rozdelenie máme iba desať. Ak si myslíte, že  viete hospodáriť lepšie, máte možnosť získať dôveru voličov, kandidovať na post poslanca alebo primátora v komunálnych voľbách v roku 2014 a v budúcom volebnom období dokázať Vaše schopnosti. Ak máte konkrétny návrh riešenia v roku 2013,  uvítame, ak  nám ho doručíte písomne, mailom, alebo  inou formou.

	28.11.2012 13:14 - RE: RE: VZN 11/2012 [Miroslav K.]
	Vážený pán zástupca, to čo ste tu napísali celkom chápem a rozumiem prečo bude prerokovávaný návrh na zvýšenie poplatku rodičov. Rozumiem aj tomu, že navrhované sumy na zvýšenie príspevku pochádzajú z návrhov riaditeliek MŠ. Jedna vec mi však jasná nie je a nechápem ju.  Nerozumiem ako je možné, že do návrhu VZN mesta, ktorý niekto zo zastupiteľov mesta pripravoval sa vôbec dostal návrh poplatkov  v takej forme ako je uvedený: za MŠ ul.Komenského vo výške 50 € a za MŠ ul. D.Štúra návrh s neporovnateľne nižšou sumou a to 20 € a to nehovoriac o tom, že podľa vášho príspevku MŠ na, ktorú mesto viac "doplácalo" je práve MŠ ul. D.Štúra.

	28.11.2012 16:45 - RE: RE: RE: VZN 11/2012 [zástupca]
	Vážený pán Miroslav K.!
V návrhu ktorý vypracovala riaditeľka MŠ pani Fraňová  a ktorý bol prvým  predloženým návrhom na treťom riadku píše toto:
Návrh rozpočtu na rok 2013: z prehľadu vyplýva: pri výbere školného 50 € mesačne sme schopní prevádzkovať MŠ. Samotný návrh následne uvádza alternatívy príjmu a krytia nákladov pri 12, 20, 30, 40 a 50 eurovom mesačnom poplatku. Výsledkom čiastočných a skreslených informácií šírených úmyselne, či neúmyselne je všeobecná zlosť dotknutých rodičov. Výška nákladov uvádzaných v mojej reakcii je mierne v obidvoch prípadoch odlišná, lebo   v MŠ máme aj  deti ktoré majú odpustený poplatok  z dôvodov sociálnych.  Rozdiel medzi doplatkom v jednej a druhej MŠ spočíva v nerovnakých technických podmienkach prevádzkovania porovnávaných subjektov.

	28.11.2012 17:40 - RE: RE: RE: RE: VZN 11/2012 [Dušan Slahučka]
	Vážený pán Veselický! [odkaz] str. 5 citujem :
"Komentár k rozpočtu: 
Predpokladané príjmy sú nižšie, ako výdaje.  Na pokrytie nutných výdajov prevádzkyschopnosti MŠ 
chýba v rozpočte 61 178 €. 
Tento rozdiel je možné doplniť jedine vlastnými príjmami (školné za čiastočnú hradu MŠ ktoré hradia 
rodičia za deti v počte 165 platiacich detí, za predškolákov platí príspevok MŠ SR). Ak by sme sa mali dostať na rozpočet v úrovni z roku 2010 , výška úhrady školného na rok 2013 by musela byť  50 €, čo 
však nepovažujeme za reálne z pohľadu rodiča. Výška príspevku 20 € ako sme pôvodne žiadali  , 
vzhľadom na pridelené finančné prostriedky z podielových daní nerieši rozpočet MŠ do takej miery 
aby škola mohla byť prevádzkovaná."

	29.11.2012 11:34 - RE: RE: RE: RE: RE: VZN 11/2012 [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka! Na včerajšom rodičovskom združení  sme s primátorom  Vám aj ostatným rodičom jasne povedali, že návrh aj s komentárom k nemu je jedna vec a prijaté znenie VZN vec druhá.  Čomu  z tejto informácie nerozumiete a aká otázka z Vášho príspevku vyplýva?


	17.11.2012 09:16 - Čierne stavby na cudzom pozemku [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň. Zaujímalo by ma, ako bude terajšie vedenie mesta postupovať v prípade výstavby čiernych stavieb na pozemkoch , ktoré sú vo vlastníctve mesta? Budú tieto stavby legalizovať za symbolické pokuty alebo tvrdo postihovať napr. odstrániť čiernu stavbu a požadovať uviesť pozemok do pôvodného stavu?

+ zobraziť odpovede (7)
	19.11.2012 11:13 - RE: Čierne stavby na cudzom pozemku [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka! Predpokladám, že Vás zaujíma postup mesta v prípade, na ktorý ste sám upozornili, a ktorý prerokovalo MsZ na svojom zasadnutí 6.11.2012. K žiadosti  spoločnosti Lhosting, s.r.o. Pažitná 1017/37, 926 01 Sereď o prenájom 2,5 m2 prijalo MsZ uznesenie č. 210/2012. Záujemca bol v súvislosti s touto stavbou riešený v správnom konaní a následne bol oboznámený s obsahovými i finančnými náležitosťami, ktoré stavebný zákon určuje pri žiadosti o dodatočné stavebné povolenie (poplatok 2250,- Eur) a následnú kolaudáciu ( poplatok 500,- Eur). Rovnako bol oboznámený aj s podmienkou súhlasu dotknutých vlastníkov ostatných bytov k vykonanej stavbe. Po týchto informáciach sa žiadateľ rozhodol prehodnotiť svoju žiadosť a v krátkom čase sa vyjadrí, či tieto podmienky príjme, alebo od zámeru upustí,  stavbu odstráni do konca roka, a uvedie príslušnú časť objektu do pôvodného stavu. Vo všeobecnosti v rámci rozpravy bola u poslancov MsZ prijatá zhoda v tom, že  každú žiadosť o dodatočné povolenie stavby uskutočnenej na pozemku mesta bude riešiť výzvou na odstránenie nepovolenej stavby, a až potom bude rozhodovať o podmienkach právneho vzťahu k použitému alebo požadovanému pozemku.

	19.11.2012 19:02 - RE: RE: Čierne stavby na cudzom pozemku [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň p. Veselický. Som rád, že nami zvolení zástupcovia mesta  deklarovali niečo robiť s čiernymi stavbami, ale počkám si na konkrétne výsledky. Nedá mi ,ale nepoukázať na skutočnosť, že načo som upozornil ja, mal (podľa mňa ) obsahovať materiál, ktorý bol predložený poslancom na schválenie. Potom je na mieste otázka - V akom stave sú predkladané materiály poslancom na schválenie?  Nedočkáme sa časom nejakého nemilého prekvapenia, ktoré bude mať veľmi negatívny dopad na celé mesto a jeho obyvateľov?

	20.11.2012 10:43 - RE: RE: RE: Čierne stavby na cudzom pozemku [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka! V žiadosti žiadateľa, ktorá bola súčasťou materiálu prerokovaného poslancami je uvedená veta: "Práce som zrealizoval v mesiaci jún 2012." Okrem toho bol žiadateľ prítomný na rokovaní MsZ a vysvetlil poslancom okolnosti, ktoré ho viedli k tomu, aby stenu pred vchodom do objektu vybudoval. Z  týchto informácií teda bolo všetkým poslancom zrejmé, že žiadateľ nepostavil stenu v súlade s legislatívou. Vaše spochybnenie kvality materiálov predkladaných poslancom v tomto prípade nie je preukázané.

	20.11.2012 19:18 - RE: RE: RE: RE: Čierne stavby na cudzom pozemku [Dušan Slahučka]
	Vážený pán Veselický.  V dôvodovej správe neviem nájsť zmienku o skutočnosti, že predmetný pozemok je už zastavaný stavbou ,ktorá má aj iných vlastníkov ako je žiadateľ.  Ak ste spokojný s  kvalitou predkladaných materiálov na schválenie poslancom ako bol „ MATERIÁL Č.13 Nakladanie s majetkom mesta Sereď Zámer č.1 predať  Pozemok na ul. A.Hlinku" potom si neviem predstaviť ako bude vyzerať materiál s ktorým nebudete spokojný.  Ešte tak mimochodom, aký máte názor  na zdôvodnenia  uvedenej  na Úradná tabuľa / Zverejnenie zámeru prenajať nehnuteľný majetok mesta Sereď zo dňa 14 November 2012(streda). Je spoločnosť Lhosting, s.r.o. Pažitná 1017/37 súkromná osoba?

	21.11.2012 10:38 - RE: RE: RE: RE: RE: Čierne stavby na cudzom pozemku [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka! K materiálu č. 13 nevyslovil na rokovaní MsZ  nespokojnosť ani jeden z prítomných poslancov. Každý mu porozumel, v rozprave sa vyjadril ten, kto sa do rozpravy prihlásil. Výsledok nakoniec môže byť úplne iný, než aký predpokladali  poslanci prijatým uznesením. Ak máte pochybnosti o vlastníckych vzťahoch spoločnosti, môžete  ako každý občan zistiť v Obchodnom registri, že za názvom obchodnej spoločnosti stojí fyzická osoba.

	21.11.2012 18:34 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: Čierne stavby na cudzom pozemku [Dušan Slahučka]
	Vážený pán Veselický! MsZ konaného  dňa 06.11.2012 som sa zo služobných dôvodov nemohol zúčastniť, preto sa budem odvolávať na zápisnicu zverejnenú na webovej stránke mesta [odkaz]. (dúfam ,že presne zachytila priebeh rokovania). O kvalite predloženého materiálu svedčí aj vyjadrenie JUDr. M. Irsáka, ktorý ako predseda  Legislatívno-právnej komisie odporúčal predmetnú žiadosť stiahnuť z rokovania. P. Veselický, dúfam, že jeho názor nemienite spochybňovať. Len na okraj k mat. predloženému na schválenie poslancom je aj výpis z OR kde pri spoločnosti Lhosting, s. r. o.  figuruje len meno Ing. Lenka Kolláriková. Podľa zápisnice ako žiadateľ v predmetnej veci vystupoval p. Kubán  a o jeho vlastníckych vzťahoch k spoločnosti Lhosting, s. r. o. OR nič nehovorí. Ak sa na niečo odvolávate skúste si to najskôr overiť rovnako ako p. Kalinai, ktorý uviedol, že predmetný pozemok sa nachádza pred bytovým domom a nie pod bytovým domom a preto podporoval návrh na odpredaj pozemku žiadateľovi (spoločnosť Lhosting, s. r. o. alebo Ing. Lenka Kolláriková alebo p. Kubán).  Pre mňa je rovnako zarážajúca informácia, že bytové družstvo dalo súhlas na zastavanie mestského pozemku vlastníkovi (spoločnosť Lhosting, s. r. o. alebo Ing. Lenka Kolláriková alebo p. Kubán) bez predchádzajúceho súhlasu vlastníka pozemku.  V niektorých veciach, oproti predchádzajúcemu volebnému obdobiu, sa zatiaľ veľa nezmenilo a to je na škodu veci.

	22.11.2012 16:43 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Čierne stavby na cudzom pozemku [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka! Za spoločnosť Lhosting, s.r.o. môže vystupovať iba jej majiteľka, preto žiadosť bola mestu predložená spoločnosťou. Obchodný vzťah pána Kubána k spoločnosti je jeho vecou a vecou pani Kollárikovej a problém vybudovanému múru je vecou medzi ním a mestom. Ubezpečujem Vás, že som si pred napísaním reakcie na Váš príspevok tieto fakty overoval. Podľa rokovacieho poriadku je vždy ku každému bodu otvorená rozprava, v ktorej sa poslanci môžu k predmetu rokovania vyjadrovať a rovnako môžu navrhovať aj jeho stiahnutie z rokovania. Ak je návrh podaný ako procedurálny, zastupiteľstvo o ňom hlasuje. V danom prípade prerokovaný bol a bolo k nemu prijaté uznesenie. Prijatie uznesenia dokazuje, že väčšine poslancov boli okolnosti týkajúce sa žiadosti jasné a preto o žiadosti rozhodli.


	02.11.2012 17:59 - ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V SEREDI - 06.11.2012 [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň. Mám zopár otázok k zverejneným resp. nezverejneným materiálom  na  web stránke mesta Sereď k zasadnutiu MsZ , ktoré sa má konať dňa 06.11.2012.  
MATERIÁL Č.13 Nakladanie s majetkom mesta Sereď
Zámer č.1 predať „ Pozemok na ul. A.Hlinku". Prečo v dôvodovej správe nie je uvedená skutočnosť, že rozšírenie nebytového priestoru majiteľ už zrealizoval, že sa jedná o  čiernu stavbu na mestskom pozemku  (viď číslo 6688/UPaSP793/20125- dopl.; 7286/UPaSP861/2012-dopl.) a práve odpredaj predmetného pozemku má byť  prvý krok k legalizácií tejto čiernej stavby. 
Zámer č.5 predať  „Denné centrum na Jesenského ul., Námestí slobody a budova MsP“.  Materiály  Návrh na uznesenie, Dôvodová správa a Návrh podmienok OVS k dátumu 02.11.2012 cca 18.00.hod nie sú na web stránke sered.sk  (www.mz.sered.sk/materialy/vo_11_14/20121106/index.html ) k dispozícií. Z akého dôvodu? Obdobne ako mat.č.14 a č.15 vid. nižšie.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z13A5_uznesenie.pdf was not found on this server.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z13A5_dovodova_sprava.pdf was not found on this server.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z13A5_podmienky.pdf was not found on this server.
MATERIÁL Č.14- Priemyselná zóna Sereď Juh – ponuka a návrh spolupráce
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z14_obalka.pdf was not found on this server.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z14_uznesenie.pdf was not found on this server.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z14_dovodova_sprava.pdf was not found on this server.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z14_navrh.pdf was not found on this server.
MATERIÁL Č.15 - Zadanie pre Územný plán mesta Sereď.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z15_obalka.pdf was not found on this server.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z15_uznesenie.pdf was not found on this server.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z15_dovodova_sprava.pdf was not found on this server.
The requested URL /materialy/vo_11_14/20121106/20121106_Z15_vyhodnotenie.pdf was not found on this server.

+ zobraziť odpovede (1)
	02.11.2012 19:26 - RE: ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V SEREDI - 06.11.2012 [Správa IT MsÚ]
	Dobrý deň.

Ďakujem za upozornenie, chybné linky sme opravili. Ospravedlňujem sa za spôsobené problémy.

Správa IT


	01.10.2012 09:28 - Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň. Touto cestou by som chcel požiadať vedenie mesta o zabezpečenie premietacieho zariadenia so vstupom pre USB kľúč v zasadačke MsU k dnešnému stretnutiu s občanmi + niekoho kompetentného ohľadne projektu Dolnomajerska II. etapa. S pozdravom D. Slahučka

+ zobraziť odpovede (10)
	01.10.2012 11:48 - RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [zástupca]
	Premietacie zariadenie Vám bude k dispozícii. Uveďte prosím časový rozsah a tému prezentácie, aby mohla byť bližšie popísaná v programe stretnutia.

	03.10.2012 12:03 - RE: RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň,
Dnes som išiel smerom od ZDŠ Komenského k Železničnej stanici a môžem len konštatovať - som veľmi  sklamaný. DS

	18.10.2012 19:08 - RE: RE: RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [Dušan Slahučka]
	Dnes 18.10.2012 cca 18.00 hod  pred mestskou políciou  mesta Sereď sú  odparkované 2 súkromne  auta.   Žeby sa naučili lietať resp. sľúbiť to ja viem? !!!!

	22.10.2012 07:51 - RE: RE: RE: RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka! Nakoľko ide o záležitosť v priamej kompetencii MsP, vyžiadal som stanovisko od zástupcu MsP pána Petra Sokola. Uvádzam ho v plnom znení.
 K parkovaniu súkromných vozidiel dňa 18.10.2012 o 18,00 hod. pred budovou MsP sa Vám neviem vyjadriť, nakoľko nemám nejaký záznam vozidiel o ktoré vozidlá sa jednalo. V súčasnej dobe iné vozidlá ako vozidlá MsP môžu byť videné pred budovou MsP, nakoľko pri sťahovaní vecí z bývalej budovy MsP sa na sťahovanie stále používajú aj súkromné vozidlá policajtov. Taktiež do areálu MsP je prístup aj zo strany ul.Jesenského, čo niektorí policajti tiež využívajú na vjazd, takže ak uvidíte nejaké súkromné vozidlo pred budovou MsP, neznamená to, že vodič porušil vjazd od kruhového objazdu, kde je umiestnená dopr.značka zákaz vjazdu vš.motorových vozidiel. Taktiež do areálu MsP chodia aj návštevnícu Mama centra, ktorí tiež využívajú motorové vozidlá. V prípade, ak v budúcnosti zistíte nejaké porušenie dopravných predpisov, môžete sa kľudne obrátiť priamo na Mestskú políciu. Ďakujem

	22.10.2012 13:03 - RE: RE: RE: RE: RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [Dušan Slahučka]
	Vážený pán Veselický! Ak som správne pochopil p. Sokola,  policajti prídu na súkromných autách do areálu MsP cez Jesenského  ul., potom nastúpia do služby a ako slúžiaci mestskí policajti používajú vjazd a výjazd cez kruhový objazd t.j. jazdia so služobným autom po chodníku ! ? Začína mi to silne pripomínať riešenie z predchádzajúceho volebného obdobia – zamurovaný kábel cez bytovku. S pozdravom D. Slahučka

	22.10.2012 13:32 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka! Spôsob vjazdu a výjazdu od budovy MsP ste osobne prejednali aj za prítomnosti príslušníkov OO PZ SR v piatok 19.10.2012 so zástupcom náčelníka MsP pánom Petrom Sokolom. Ako ste pochopili jeho vyjadrenie to posudzovať nebudem. Terajší spôsob jazdy vozidiel MsP je v súlade s platným dopravným značením.

	22.10.2012 14:19 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [Dušan Slahučka]
	Vážený pán Veselický! Prejednávanie dopravnej situácií v predmetnej lokalite bolo aj na stretnutí občanov s vedením mesta  konanom dňa 01.10.2012 (schválený „ projekt „Dolnomajerska II. Etapa)  a primátor  mesta  na tomto stretnutí verejne sľúbil, že pokiaľ nebude vybudovaný súbežne nový chodník vedľa existujúceho chodníka a cesty , auta tade nebudú chodiť. A aká je dnes realita? Pošlem foto.

	23.10.2012 07:45 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka!
Na stretnutí s občanmi vychádzal primátor mesta z vtedy aktuálneho stavu, keď dopravné značenie neumožňovalo používanie prístupu k budove MsP z kruhovej križovatky.  Po dohode s dopravným inšpektorátom sme našli ďalšie riešenie, ktoré bolo časovo i finančne nenáročnejšie. Úmysel rozšírenie komunikácie tým nezanikol. Uvažujeme aj s ďalšími možnosťami vstupu do areálu. Potreba prípravy a realizácie ich posúva do nasledujúceho finančného obdobia.

	04.07.2014 20:21 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [Dušan Slahučka]
	Vážený pán Vešelický! Poprosím uviesť EV. Č. PRÁVOPLATNÉHO STAVEBNÉHO ROZHODNUTIA , ktorým M. Tomčanyi rozhodol, že „dôležitý peší koridor medzi železničnou stanicou a centrom mesta“ ( vid. Technická správa – úprava chodníka Komenského a Jesenského ul. Sereď str.2 ) bude CESTOU.

	08.07.2014 10:04 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Stretnutie občanov s vedením mesta -01.10.2012 [zástupca]
	Pán Slahučka!
Stavebné povolenie č. 7607ÚPaSP 643/2013 z 26.11.2013.


	07.09.2012 09:12 - Cesta pri garážach za hokejkou a parkovanie [mimim]
	Dobrý deň, blíži sa jeseň a opäť máme rovnaký problém ako minulý rok t.j. cesta vedúca ku garážam za hokejkou je dosť rozbitá. Dalo by sa to vyriešiť lepšou opravou, lebo "flakovanie" rozbitých úsekov nie je efektívne? Rovnako by ma zaujímalo ako je to s parkovaním áut majiteľov ktorí nie sú vlastníkmi garáží. Môžu parkovať pred garážou? Mávam problém sa dostať do i z garáže a na otázku, či si môžu odparkovať auto niekde inde, sa stretávam iba s mávnutím ruky resp. poznámkou že mám dosť miesta na zaparkovanie do garáže.
Ďakujem.

+ zobraziť odpovede (6)
	07.09.2012 11:02 - RE: Cesta pri garážach za hokejkou a parkovanie [Radko Heriban]
	Dobrý deň, k oprave predmetnej cesty sa pristupuje v závislosti od disponibilných finančných prostriedkov a dôležitosti konkrétnej opravy. Mesto v súčasnosti vyčerpalo finančné prostriedky na opravu miestnych komunikácií, z ktorých boli financované predovšetkým havarijné stavy po odporúčaní Komisie rozvoja mesta. Čo sa týka zastavenia a státia pred vašou garážou, tieto podmienky upravuje zákon č. 8/2009 Z.z. o cestnej premávke a o zmene a doplnení niektorých zákonov, ktorý v § 23 ods. 2 hovorí, že vodič "nesmie zastaviť a stáť na mieste, kde by znemožnil vjazd a výjazd vozidiel. Ak sú na parkovisku vyznačené parkovacie miesta, vodič smie stáť len na nich." Ďalej § 25, ods. 1, písm. u hovorí, že "vodič nesmie zastaviť a stáť na iných miestach, kde zastavenie alebo státie môže
ohroziť bezpečnosť a plynulosť cestnej premávky
alebo obmedziť jazdu vozidiel; osobitne na miestach
vjazdov alebo výjazdov z pozemkov, vjazdov a výjazdov z objektov určených na zásobovanie alebo parkovacích miest."

	10.09.2012 09:03 - RE: RE: Cesta pri garážach za hokejkou a parkovanie [mimim]
	Niekto by to mal teda kontrolovať. Zákaz státia tu nie je a tí čo tam nechávajú autá neboli asi upozornení. Keďže im nestačí povedať ak sa náhodou stretneme pred garážou.
Čo sa týka poškodenej vozovky, za stav je zodpovedný majiteľ, čo je mesto a tak poškodenie vozidla potom bude riešiť mesto. Nebudeme riešiť príčinu ale len dôsledky.

	10.09.2012 10:49 - RE: RE: RE: Cesta pri garážach za hokejkou a parkovanie [Radko Heriban]
	Ak Vám niekto zastaví pred vjazdom/výjazdom garáže, máte možnosť sa obrátiť na Políciu, nakoľko vodič by mal ovládať pravidlá cestnej premávky a týmto krokom ich porušuje. A ako ste uviedli, za správu (zjazdnosť a schodnosť) miestnych komunikácii zodpovedá mesto. Na druhej strane, "vodič je povinný rýchlosť jazdy prispôsobiť najmä svojim schopnostiam, vlastnostiam vozidla a nákladu, poveternostným podmienkam, stavu a povahe vozovky a iným okolnostiam, ktoré možno predvídať."

	11.07.2013 09:40 - Cesta pri garážach za hokejkou a parkovanie [mimim]
	Dobrý deň,

Skúste prejsť autom od Detského domova ku garážam za hokejkou. Cesta je naozaj vo veľmi zlom stave. V jednej časti pri garážach sa niektoré jamy opravili a niektoré nie. Prečo sa to nemôže opraviť všade? Plánuje sa tu niekedy táto cesta opraviť nejako lepšie, alebo sa ani nebude opravovať vôbec?
Ďakujem.

	11.07.2013 13:30 - RE: Cesta pri garážach za hokejkou a parkovanie [Radko Heriban]
	Dobrý deň, v prvej etape sa opravili najhlbšie a najnebezpečnejšie výtlky, ktoré boli za garážami. Zostalo tam niekoľko menej závažných výtlkov, ktoré sa v priebehu 2 týždňov opravia. Súvislú opravu celej vozovky pred garážami mesto zatiaľ neplánuje. 
Ďalej plánujeme opraviť cestu na ul. Spádová, resp. výjazd na A. Hlinku pri detskom domove.

	29.07.2013 09:25 - RE: RE: Cesta pri garážach za hokejkou a parkovanie [mimim]
	Dobrý deň, boli sme milo prekvapení, keď po návrate z dovolenky bola predmetná časť cesty opravená. Ďakujeme.


	03.08.2012 12:07 - opekanie v Seredi [adriana]
	Dobrý deň, prosím Vás kde je povolené opekať v blízkosti Seredi?

+ zobraziť odpovede (1)
	06.08.2012 10:37 - RE: opekanie v Seredi [zástupca]
	Odpoveďou na Vašu otázku je vyjadrenie príslušného ministerstva. Citujem:"Ministerstvo pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR ako ústredný orgán štátnej správy lesného hospodárstva príslušný v zmysle § 58 ods. 1 písm. f) zákona č. 326/2005 Z. z. o lesoch podľa § 30 ods. 4 zákona o lesoch zakazuje pri využívaní lesov verejnosťou na lesných pozemkoch a v ich ochrannom pásme zakladať a udržiavať otvorené ohne.

Tento zákaz nadobúda účinnosť 11. 11. 2011 a platí do odvolania.


	21.06.2012 15:54 - návrh jednosmerky + parkovanie [denisan]
	Dobrý deň, chcela by som sa informovať, ako je to s možnosťou vytvorenia jednosmerky. bývam na Pažitnej a je tam hrozný problém so zaparkovaním a s tým, že autá lietajú hore dolu z uličky pri bazáre. myslím, že by tam bola vhodná jednosmerka a nejaký nový projekt parkovania. niekedy parkujú ľudia až za kotolňou pri garážach. ďakujem za vašu odpoveď.

+ zobraziť odpovede (4)
	22.06.2012 08:26 - RE: návrh jednosmerky + parkovanie [Radko Heriban]
	Dobrý deň, o zjednosmernení oboch ulíc na Pažitnej ulici mesto už uvažovalo, návrh sa prerokovával aj v Komisii rozvoja mesta. Komisia však podnet na zjednosmernenie ulíc neodporučila, nakoľko by zjednosmernenie ulíc na Pažitnej ulici problém s parkovaním nevyriešilo a plne by sa zaťažila doteraz pomerne kľudná ulica na Pribinovej ulici, cez ktorú by sa pustila doprava von zo sídlisk na Pažitnej a Dionýza Štúra. V tomto prípade by sa ani nevytvorili nové parkovacie miesta a nezvýšila kapacita parkovania, nakoľko od bazáru je vytvorené šikmé státie. V úseku od bytového domu č. 1014 je vytvorené po celej ulici kolmé státie a pre zvýšenie bezpečnosti tam boli v tomto roku osadené ďalšie 2 spomaľovacie prahy. Pekný deň

	22.06.2012 09:15 - RE: RE: návrh jednosmerky + parkovanie [Radko Heriban]
	Doplnenie informácie: V súčasnosti prebiehajú rokovania so spoločnosťou Llarik, s.r.o., kde by sa malo vytvoriť v areáli bývalých jaslí na Pažitnej ulici približne 20 verejne prístupných parkovacích miest.

	22.06.2012 10:33 - RE: RE: RE: návrh jednosmerky + parkovanie [denisan]
	Ďakujem za info, žiaľ toto nič nerieši, určite si nebudem auto parkovať na konci ulice, keď bývam v činžiaku pri bazáre. Už teraz keď nie je kde zaparkovať a musím až pred garážami, do rána tŕpnem či nebudem mať auto na špalíkoch. Chápem, že sa nedá vyhovieť všade a všetkým, ale myslím, že cca 3 miesta by sa ešte dali urobiť pri bazáre.

	17.07.2013 19:29 - RE: RE: RE: RE: návrh jednosmerky + parkovanie [Peter Palečka]
	dávno mali byť garáže zbúrané a namiesto nich urobený "parkovací dom" do hĺbky -3 podlažia!


	05.06.2012 21:52 - Parkovacie miesto [Fojtík igor]
	Pod oknami nám na Jesenské 1114 vybudovali dodatočne aj mojím súhlasom parkovisko.To som si myslel,aspoň budem mať kde parkovať.Teraz tu parkujú z iných domov a služobné autá. Vrchol všetkého je keď zaparkujú výfukom k budove a zohrievaju si tu motory a vytrubujú.Preto by bolo dobré ak sa budú plochy na parkovanie prenajímať,tak obyvateľom toho baráku pri ktorom to parkovisko je.Služobným autám už vôbec nie.Podnik má mať svoje parkovacie priestory.Cenu by som neurčoval,no z plochy jednotlivých parkovísk len jednu tretinu by som poskytol na prenájom formou súťaže a len na jeden rok.

+ zobraziť odpovede (2)
	06.06.2012 09:34 - RE: Parkovacie miesto [Radko Heriban]
	Návrh VZN uvažuje vyhradiť 30% z kapacity parkovacích miest na 1 rok . V prípade, že bude podaných viac žiadostí o vyhradenie miest ako je spomínaná 30% kapacita z celku, mesto pristúpi k losovaniu jednotlivých miest. V každom prípade bude Váš podnet postúpený odbornej komisii.

	24.08.2012 08:09 - RE: Parkovacie miesto [Peter Palečka]
	No tiež máme na Železničnej (priamo oproti vám) vybudované parkovisko a taktiež ste si zvykli parkovať nám vedľa činžiaku! Nehovoriac o tom, že okrem vašich áut sa nám na parkovisko "nasťahovali" aj autá z A.Hlinku! Momentálne tu dokonca stojí červená Mazda GA-756AS už dlhé týždne bez predného svetlometu pravdepodobne nepojazdná a nikto sa k nej nehlási. Pomaly, ale isto ju začnú naši spoluobčania rozoberať na súčiastky. Ďalej: neviem, čo rozumiete pod služobným autom! Aj ja mám služobné auto (vlastné nemám rovnako ako môj syn) a využívam ho na súkromné účely. Podnik mám v Bratislave-snáď nechcete, aby som ho tam aj parkoval? Prenájom na jeden rok? Chcete si robiť z ľudí srandu? buď parkovacie miesto zaplatím každý rok presne podľa mestom "vyrúbeného" nájmu, alebo mestu ohlásim, že dané parkovacie miesto naďalej nebudem využívať a je možné ho prenajať inému. Ako chcete súťažiť o parkovacie miesta? Kto dá viac? Kto má dlhší penis? Čistá hlúposť!


	11.05.2012 20:13 - vcely [rajninec m]
	zdravim,mame problem so susedovymi vcela,problem sa taha vlastne uz vyse roka,v podstate od kedy sme sa nastahovali ,ide o to ze nas jeho vcely obmedzuju na vlastnom pozemku,napadaju nas a za dalsie v dost velkom mnozstve spinia vsetko na dvore,t.j. od aut,cez okna na dome az po pradlo ktore si chce kazdy susit vonku kedze uz byvame na dome,dost nas to obmedzuje a este k tomu mame doma aj alergika,tak sa chcem spytat ci s tymto mate niekto skusenosti ako by som sa tohto problemu mohol zbavit,je neunosne aby mal sused v zahrade 51 aktivnych vcelinov,ja tie vcely nechcem vykinozit len chcem aby bol majitel donuteny,najlepsie pravne premiestnit vcely inakam,mimo obytnu zonu,za rady dakujem

+ zobraziť odpovede (1)
	14.05.2012 14:43 - RE: vcely [Ing. Katarína Navrátilová]
	Zákon č. 39/2007 Z. z. o veterinárnej starostlivosti v platnom znení, ktorý upravuje podmienky chovu hospodárskych zvierat, nestanovuje vzdialenosti medzi stanovišťami včelstiev a susednými budovami, taktiež nedefinuje maximálny počet včelstiev, ktorý môže včelár chovať. Mesto Sereď nie je oprávnené regulovať činnosti, ktoré sú predmetom úpravy uvedeného zákona. 
Pri riešení sťažností na chov včiel je možné vychádzať z ustanovenia § 127 Občianskeho zákonníka, keď „vlastník veci sa musí zdržať všetkého, čím by nad mieru primeranú pomerom obťažoval iného alebo čím by vážne ohrozoval výkon jeho práv. Nesmie nad  mieru primeranú pomerom obťažovať susedov -  nesmie nechať chovné zvieratá vnikať na susediaci pozemok.“  
Ak došlo k zrejmému zásahu do pokojného stavu, možno sa domáhať ochrany u primátora mesta (starostu obce). Umožňuje mu to novoupravený § 5 Občianskeho zákonníka (OZ). V ňom sa píše: „Ak došlo k zrejmému zásahu do pokojného stavu, možno sa domáhať ochrany na obci. Obec môže predbežne zásah zakázať alebo uložiť, aby bol obnovený predošlý stav. Tým nie je dotknuté právo domáhať sa ochrany na súde.“  Ochrana podľa § 5 OZ je výnimkou zo všeobecne platnej zásady, podľa ktorej ochranu proti tomu, kto ohrozí alebo poruší právo, poskytuje zásadne súd. Predpokladom poskytnutia predbežnej ochrany v zmysle § 5 OZ zo strany mesta (obce) je, že zrejmý zásah do pokojného stavu trvá, alebo ak hrozí nebezpečenstvo jeho opakovania. 
Pokiaľ je porušovaný § 127 Občianskeho zákonníka, rozhodnúť o obmedzení alebo odstránení  chovu včiel  môže iba občianskoprávny súd.


	10.05.2012 08:27 - Parkovacie miesto [Peter Palečka]
	Chcel by som sa spýtať, v akom štádiu je možnosť prenájmu parkovacieho miesta na Železničnej 1123 a aké podmienky je nutné splniť na prenájom. Mám totiž dlhodobo pridelené služobné auto ktoré používam aj na súkromné účely a vlastné auto nemám a ani neplánujem kúpiť.

+ zobraziť odpovede (3)
	11.05.2012 13:20 - RE: Parkovacie miesto [Radko Heriban]
	Možnosť vyhradenia parkovacieho miesta bude pre FO možná najskôr od prijatia nového VZN o parkovaní, ktoré sa bude prerokovávať na Mestskom zastupiteľstve dňa 12.6.2012. Ak bude VZN prijaté, až potom bude možnosť vyhradiť parkovacie miesto. Navrhovaná ročná sadzba za vyhradenie 1 miesta je 200 €. Vyhradiť miesto sa bude dať aj pre vozidlá s iným EVČ ako galantským, ale len pre potreby fyzických osôb. Mesto nebude skúmať na koho je auto registrované. Bližšie a presnejšie informácie Vám poskytneme po mestskom zastupiteľstve po 13.6.2012. V prípade bližších otázok ma môžete kontaktovať osobne na MsÚ alebo na čísle 0918 963 237, prípadne radko.heriban@sered.sk

	20.05.2012 10:56 - RE: RE: Parkovacie miesto [Peter Palečka]
	mne sa jedná o to, aby ak si budem platiť parkovacie miesto (ako že budem a veľmi rád!) mohol na tom mieste parkovať aj napr. syn so služobným autom ktoré bude mať samozrejme iné EČV bez hrozby pokuty či \\\"papuče\\\" od mestskej polície. jednoducho napr. kartička za predným oknom s povolenkou parkovania na mieste s vyhradenou EČV XYZ

	21.05.2012 10:54 - RE: RE: RE: Parkovacie miesto [Radko Heriban]
	Ďakujeme za Váš podnet, budeme sa s ním zaoberať  pri kompletizácií VZN-ka.


	04.03.2012 10:21 - Pracovať, alebo leňošiť ? [JUDr. Ladislav  Skubeň]
	V týchto dňoch vidieť na cestách po meste Sereď pracovníkov ktorí čistia krajnice pri ceste. Je to chválihodná činnosť, lebo je všeobecne prospešná.
     Tu začína ale moja úvaha :
Občania cigánskeho etnika v meste Sereď, žijú si ako baroni, poberajú príspevky v nezamestnanosti, socialne dávky, rod.prídavky, rôzne príplatky na bývanie, dávky v hmotnej núdzi a pod., avšak za túto výhodu nemusia urobiť nič !!
     Prečo kompetentní funkcionári mesta Sereď, na tieto práce nezamestnajú našich spoluobčanov-cigáňov, veď nato nepotrebujú žiadne vzdelanaie. Pevne verím a som presvedčený, že odtlačiť fúrik, narábať z lopatou a metlou, určite zvládnu bez rekvalifikačného kurzu.  
     Alebo pracovať čestne je výsadou len poctivých ľudí ?, ak ano tak sa hlásim a aj množstvo iných k cigánskemu etniku.
     Predseda novej romskej strany v diskusii v TV uviedol, že jeho cieľom ako aj všetkých cigáňov je zrušenie soc.dávok a podpory v nezamestnanosti, nech sa štát postará o ich zamestnanie.
     Som presvedčený ,ako aj tisícky spoluobčanov že
kompetentní by  mali konať a cigánov zameastnávať pri čistení mesta, pre ktorú prácu majú plnú spôsobilosť a tým by aj naplnili volebný program vzniknutej romskej politickej strany. 
s úctou  JUDr.Skubeň Ladislav

+ zobraziť odpovede (2)
	06.03.2012 16:07 - RE: Pracovať, alebo leňošiť ? [Tibor Krajcovic]
	Pokračovanie v úvahe JUDr. Skubeňa po skúsenosti s prácou na MsÚ:
     „Občania cigánskeho etnika“ – tu Vás citujem, poberajú príspevky v nezamestnanosti, sociálne dávky, rodinné prídavky, rôzne príplatky na bývanie, dávky v hmotnej núdzi a pod. ako množstvo iných občanov nášho mesta, ktorí sa nehlásia k cigánskemu etniku za predpokladu splnenia všetkých podmienok uvedených v príslušných platných právnych predpisoch, ktoré sa na ne vzťahujú.  
     Zákon č. 365/2004 Z. z. o rovnakom zaobchádzaní v niektorých oblastiach a o ochrane pred diskrimináciou a o zmene a doplnení niektorých zákonov (antidiskriminačný zákon) považuje za diskrimináciu z dôvodu rasového pôvodu, národnostného alebo etnického pôvodu sa považuje aj diskriminácia z dôvodu vzťahu k osobe určitého rasového pôvodu, národnostného alebo etnického pôvodu. 
      Na základe vyššie uvedeného nie je možné podmieňovať poskytovanie oprávnených štátnych sociálnych dávok, ktoré priznáva ÚPSVaR, vykonaním akejkoľvek  práce z rozhodnutia kompetentných funkcionárov mesta Sereď, ako uvádzate. Jediným kompetentným na uzatváranie pracovnoprávnych vzťahov je primátor mesta. Primátor mesta sa riadi pri prijímaní zamestnancov do pracovného pomeru schválenou organizačnou štruktúrou. V prípade vzniku mimoriadnych udalostí, pri ktorých je potrebné  prijať zamestnancov na splnenie určitých terminovaných úloh,  je viazaný schváleným rozpočtom na príslušný rok.  
      Sám sa vo vašej úvahe odvolávate na predsedu novej rómskej strany a jeho snahy na zmenu legislatívy. Odporúčam Vám preto obrátiť sa vedno aj s ním na poslancov NR SR, pretože Vaša úvaha je zdravým podnetom na zmenu platnej legislatívy – no isto nie podnetom pre zodpovedných funkcionárov mesta Sereď. Zo strany Mesta je pretrvávajúci záujem o využitie pracovného potenciálu všetkých poberateľov dávok a už v minulom roku sme chceli aby si dlžníci Mesta či MsBP odpracovali svoj dlh voči Mestu verejnými prácami a oni by aj súhlasili...žiaľ súčasná legislatíva nám to neumožňuje a mnoho dlžníkov by prišlo o svoje terajšie dávky či príplatky (zápisy zo stretnutí s predstaviteľmi rómskej komunity sú možné k nahliadnutiu u primátora Mesta).

	06.03.2012 19:35 - RE: RE: Pracovať, alebo leňošiť ? [JUDr. Ladislav  Skubeň]
	p. Krajčovič, nemám nič proti Vám, ale ako funkcionár miestnej samosprávy keď len citujete zákon a zákonom stanovenú určitú povinnosť je to dosť málo. Verte že zákon si prečítať dokážu všetci občania mesta Sereď.
     Odvolávate sa na súčastnú legislatívu aj to je troška málo, veď ako platený funkcionár MsÚ Sereď, máte aj zákonodarnú iniciatívu, tak že využívať ju je na mieste a nenechávať to na občanov , ktorí v dannom prípade nezvedú nič. 
Nie som rasista, len pomenúvam veci tak aké sú. Ak si myslíte že je to diskriminačné voči cigánskemu etniku aby pracovali, tak poteš nás pánboh. Ak niekto pobera dávku v nezamestnaosti a pritom pracovať nechce, som presvedčený, že mu nepatrí.


	02.12.2011 10:45 - Naco su mestu 2 pravnicky? [Michal  Obeda]
	Chcem sa opytat naco su mestu 2 pravnicky, ked si mesto nechalo spracovat dokumenty na zolozenie sro externemu pravnikovi Fa c. 64/11  Judr.Jozef Pukalovic - spracovanie dokumentov
k zalozeniu spolocnosti Sprava majetku mesta Sered s.r.o.

Rovnako sa objavuju informacie ze clen dozornej rady MBP porusil zakaz konkurencie a uzatvoril obchod na svoje meno s MBP co je podla § 244 Tr. zakona trestny cin. Podate ako clen dozornej rady trestne oznamenie?

+ zobraziť odpovede (4)
	02.12.2011 11:42 - RE: Naco su mestu 2 pravnicky? [zástupca]
	Vážený pán Obeda! Analýzou pohľadávok sme začiatkom roka zistili, že existuje množstvo doteraz nevymáhaných platieb od občanov, či právnických osôb, ktoré mesto v súčasnosti musí riešiť . Okrem toho v oblasti zmien majetkových vzťahov je nevyhnutné pripravovať zmluvy sa dohody tak, aby mesto malo istotu, že prípadné neplnenie podmienok zmluvy zmluvným partnerom nebude mať pre mesto nepriaznivý následok. Ďalšou oblasťou práce právneho oddelenia je aj príprava početných  nových VZN, ktoré je otrebné aktualizovať podľa platnej legislatívy. Chápem, že ak nepoznáte zaťaženie právneho útvaru mesta, kladiete otázku o potrebe dvoch právne vzdelaných pracovníčok v meste. Ak sa v priebehu obdobia vyskytne potreba prípravy dokumentu, ktorý doteraz mesto v minulosti nikdy neriešilo, bolo logické a správne objednať si takýto dokument u špecializovaného odborníka so skúsenosťami. Nestotožňujem sa s názorom, že vykonávnie prác pre vlastníkov bytového domu firmou, ktorej vlastník je členom dozornej rady správcu bytového fondu je TČ, tak ako ho popisujete. Ak ten názor máte Vy, nič Vám nebráni urobiť podanie na PZ SR alebo na OS Galanta, alebo prokuratúre.

	09.12.2011 16:35 - RE: RE: Naco su mestu 2 pravnicky? [Marek Tóth]
	Iba upravym p. viceprimatora: nie vsetky VZN pripravuje pravne oddelenie. VZN tykajuce sa urcitych oblasti zivota mesta pripravuju konkretne oddelenia, ktore sa tejto oblasti venuju (oddelenie skolstva, financne, atd).

	02.01.2012 11:21 - RE: RE: RE: Naco su mestu 2 pravnicky? [M. Nagy]
	Takze je vsetko v poriadku ak clen dozornej rady MBP zaroven s MBP obchoduje? Ved ako clen dozornej rady moze nahliadat do vsetkych dokumentov a tym ziskava vyhodu pred ostatnymi! Vam sa to zda byt v poriadku? Ak niekoho odpinkate s tym aby on podal trestne oznamenie, potom my vysvetlite co robite ako "clen dozornej rady". Nemate nahodou v popise uloh sledovat ci MBP funguje podla zakona? Neberiete za to peniaze?

	03.01.2012 15:20 - RE: RE: RE: RE: Naco su mestu 2 pravnicky? [zástupca]
	Vážený pán Nagy! Bezdôvodné obvinenie zo spáchania trestného činu je trestným činom. Preto ak ste presvedčený, že niekto z členov DR trestný čin spáchal, je len na Vás, či spáchanie trestného činu oznámite. Ja o tom presvedčený nie som.


	20.11.2011 10:59 - Zvyšovanie poplatkov za komunálny odpad. [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň p. Veselický. Pozrel som si Návrh „Všeobecne záväzné nariadenie mesta Sereď č. 17/2011 zo dňa 29.11.2011 ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Sereď č. 8/2004 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad“. Chcel by som sa spýtať na dôvod zvýšenia poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad pre domácnosti o 3€ za osobu na kalendárny rok. Poprosím uviesť aj  meno a priezvisko autora resp. autorov predmetného návrhu. S pozdravom Dušan Slahučka.

+ zobraziť odpovede (3)
	21.11.2011 11:28 - RE: Zvyšovanie poplatkov za komunálny odpad. [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka!
Spôsob prijímania rozhodnutí o príprave a vydaní nového VZN má v systéme samosprávy svoje pravidlá a o návrhu nerozhoduje nikdy jedna osoba. O pripravovanom zvýšení poplatku za odpad boli informovaní poslanci MsZ v dňoch 7. a 14. 11.2011,
 a návrh tohto VZN bol v zmysle právneho poriadku zverejnený.  Po prečítaní stanovísk príslušných komisií bude prerokovaný a predpokladám aj schválený na rokovaní MsZ 29.11.2011. Dôvodom  zvýšenia je skutočnosť, že v  náklady mesta na zber, odvoz a likvidáciu komunálnych odpadov z domácností vrátane nákladov na prevádzku zberného dvora  sú dlhodobo vyššie ako príjem poplatkov za túto činnosť od občanov.

	21.11.2011 20:24 - RE: RE: Zvyšovanie poplatkov za komunálny odpad. [Dušan Slahučka]
	Komunálny odpad nevytvárajú len obyvatelia domácností (bývajúci v nehnuteľnostiach alebo bytoch slúžiacich na bývanie a zariadeniach slúžiacich na individuálnu rekreáciu), ale napr. aj podnikatelia (v nehnuteľnostiach, ktoré používajú na podnikateľské účely......). Prečo sa potom v Návrhu VZN neuvažuje so zvýšením poplatkov za odpad aj pre iné subjekty, ktoré rovnako ako obyvatelia domácností produkujú komunálny odpad? Predpokladám, že odpovede sa nedočkám, keď sa ten návrh VZN vypracoval akosi sám od seba :-(. P. Veselický, možno by bolo pre mesto veľmi finančne zaujímavé preveriť si koľko podnikateľských subjektov neplatí poplatky za komunálny odpad a využívajú odpadové nádoby určené pre domácnosti. Áno, práve tých domácností, ktorým sa teraz v návrhu VZN navrhuje zvýšiť poplatok za komunálny odpad. Inak prajem pekný večer.

	22.11.2011 13:20 - RE: RE: RE: Zvyšovanie poplatkov za komunálny odpad. [zástupca]
	Vážený pán Sľahučka!
Podnikatelia uhrádzajú náklady za zber a uloženie odpadu z jednej 110 litrovej zbernej nádoby vo výške cca 100 Eur ročne. Príjem za zber a uloženie odpadu z 110 litrovej nádoby v domácnosti vychádzajúci z priemerného počtu členov domácnosti v našom meste ( 2,6 osoby)  násobený poplatkom 18,24 Eur za osobu, predstavuje 48 Eur. V príjme za odvoz a uloženie u podnikateľov sú zohľadňované reálne náklady na odvoz a uloženie, príjem od obyvateľstva je dotovaný z rozpočtu mesta viac ako na 50 %, na úkor iných činností, ako môže byť údržba zelene, opravy detských prvkov a drobnej architektúry a podobne. Keďže sa jedná o takzvané bežné výdavky, tieto nie je možné nahradiť inak ako bežnými príjmami v tom istom kalendárnom roku ako sú vynaložené. Preto je zvýšenie poplatku u fyzických osôb odôvodnené a má podporu aj v zákone o odpadoch a zákone o miestnych poplatkoch. Spoločnými nákladmi oboch skupín okrem vývozu nádob je čistenie mesta, zber odpadov z verejných nádob, náklady na odpad z verejnej zelene a čistenie čiernych skládok. Okrem toho sú navyše obyvateľom poskytované viaceré služby, ktoré právnickým osobám nie sú k dispozícii ako sú služby zberného dvora, zber bioodpadu, upratovanie čiernych skládok v ohrádkach kontajnerov a ich okolí, zber objemných odpadov z domácností dvakrát do roka a odvoz odpadov z cintorína. Problém nelegálneho ukladania odpadu inými osobami do nádob na sídliskách v našom meste nie je len problémom nelegálneho odpadu z prevádzok v Seredi, jedná sa aj odpady z okolitých obcí. Tu môže pomôcť každý občan a uvedenú činnosť ohlásiť na mestskej polícii v Seredi (tel. číslo : 159) prípadne aj prevádzku o ktorej si myslí, že nie je riadne prihlásená a neplatí miestny poplatok.


	15.11.2011 23:29 - Konflikt záujmov [Michal Obeda]
	Konflikt záujmov je konflikt medzi verejnou zodpovednosťou  a  súkromným záujmom úradníka, v ktorom by súkromné záujmy úradníka  mohli nečestne ovplyvniť výkon jeho úradných povinností a kompetencií. Neprichádza k takémuto konfliktu, ak hlavná kontrolórka mesta je manželka poslanca a predsedu finančnej a podnikateľskej komisie mesta? Pracovala pani Horváthová ako hlavná kontrolórka aj v inej samospráve (teda takej, kde nemá manžela)?

+ zobraziť odpovede (3)
	16.11.2011 13:52 - RE: Konflikt záujmov [zástupca]
	Postavenie hlavného kontrolóra a postavenie poslanca obecného zastupiteľstva určuje zákon o obecnom zriadení. Príbuzenský vzťah hlavného kontrolóra a člena obecného zastupiteľstva zákon o obecnom zriadení nepomenúva ako  prekážku pre výkon tejto funkcie. Či pani Mgr. Z,. Horváthová  pracovala ako hlavná kontrolórka v inej samospráve je pre jej dnešný status irelevantné. Podmienky pre zvolenie do tejto  funkcie doteraz dvakrát splnila.

	17.11.2011 09:59 - RE: RE: Konflikt záujmov [Michal  Obeda]
	Potom my vysvetlite prečo kontrolórka mesta neupozornila MsBP, že porušuje Obchodný zákonník v bode Zákaz konkurencie, ktorý platí aj na členov dozornej rady tým, že nakupuje práce aj u p. Šipku. Podľa zákona pán Šipka musí takto spôsobenú škodu uhradiť, preto budem rád, ak ma budete informovať o spôsobe vyriešenia tohto problému. Chcem sa opýtať na novovytvorené pracovné miesto na MsÚ - bolo urobené výberové konanie? S akým dátumom ste nahlasovali novovytvorené pracovné miesto ÚPSVaR? Je pravda, že uvedené miesto získala rodinná príbuzná inej zamestnankyne?

	18.11.2011 11:41 - RE: RE: RE: Konflikt záujmov [zástupca]
	Vážený pán Obeda!  MsBP má svojho konateľa, ktorý zodpovedá za riadenie spoločnosti. Povinnosti hlavného kontrolóra určuje zákon a plán jeho činnosti schvaľuje MsZ. S otázkami týkajúcimi sa podľa Vášho vyjadrenia porušenia zákazu konkurencie sa obráťte sa prosím priamo na konateľa MsBP s.r.o., najlepšie písomne. Prijatie  príbuznej našej  pracovníčky do pracovného pomeru malo svoje reálne dôvody. Pracovník, ktorý sa doposiaľ zaoberal agendou komunálnych odpadov získal oprávnenie na výkon verejného obstarávania a táto nová agenda mu vzhľadom na stále sa sprísňujúcejšie podmienky verejného obstarávania zaberá veľkú časť jeho pracovného času. Preto bolo potrebné získať na toto miesto (nie novovytvorené) silu, ktorá by problematiku ovládala a zároveň by súhlasila s polovičným pracovným úväzkom. Tri oslovené záujemkyne, ktoré na MsÚ v Seredi majú podané žiadosti o prijatie do zamestnania pracovný pomer na polovičný úväzok odmietli. Prijala ho iba štvrtá oslovená pani, ktorá na rozdiel od ostatných problematiku odpadového hospodárstva pozná, pretože túto prácu vykonávala pred časom ako pracovníčka na dohodu o vykonaní práce. Jej príbuzenský vzťah s inou zamestnankyňou nehral žiadnu rolu, lebo medzi týmito dvomi pracovníčkami nie je žiadny vzťah podriadenosti. K otázke nahlásenia novovytvoreného pracovného miesta iba toľko, že toto  pracovné miesto nie je nové, a ak by aj bolo, žiadny právny predpis neukladá zamestnávateľovi nahlasovať takéto miesta ÚPSVaR. Je to iba právo zamestnávateľa, no nie jeho povinnosť.


	05.10.2011 10:32 - Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	Dobry den nema mesky bytovy podnik povinnost zverejnovat zmluvy a fkatury od 1.1 toho roku na svojej vebstranke?

+ zobraziť odpovede (20)
	05.10.2011 13:59 - RE: Zmluvy bytoveho podniku [zástupca]
	MsBP narába s peniazmi vlastníkov bytov, ktorým vykonáva správu bytového fondu. Nehospodári teda s financiami obce. Voči svojim zmluvným partnerom - vlastníkom bytov má povinnosť po ukončení roka vyúčtovať náklady na energie a vodu a preukázať použitie prostriedkov kumulovaných vo fonde opráv a údržby a použitých v uplnulom roku na opravy a údržbu podľa jednotlivých bytových domov.  Do akej miery podrobností použitie týchto financií budú chcieť vlastníci bytov preukázať, či im bude stačiť iba výška hodnoty opráv sumarizovaná za rok, alebo by ju chceli mať doloženú v každej poločke faktúrou dodávateľa záleží iba na nich samotných

	05.10.2011 14:28 - RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	[odkaz]

Tu som sa docital, ze:
Povinnou osobou je tiež každá právnická osoba zriadená mestom podľa zákona, t.j. predovšetkým všetky mestské rozpočtové a príspevkové organizácie. Povinnou osobou je tiež každá právnická osoba, ktorú mesto založilo. 

A jediny spolocnik meskeho bytoveho podniku je len mesto. A akoze nenakladaju s meskym majetkom? Ved aj stolicky co na nich sedia su meske, nie?

	05.10.2011 16:01 - RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [zástupca]
	Za hospodárenie so zvereným matetkom zodpovedá MsBP mestskému zastupiteľstvu, ktoré každoročne berie na vedomie správu o hospodárení MsBP. Priebežnú kontrolu vykonáva dozorná rada. MsBP na svoju činnosť nedostáva z verejných financií - teda rozpočtu mesta  ani cent.   Vašu otázku týmto neodsúvam. Požiadam o stanovisko skúsenejších legislatívcov samosprávy.

	06.10.2011 15:09 - RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	Dobry den,

podla platneho znenia zakona 211/2000 je povinnou osobou aj obec ako aj nimi zalozene pravnicke osoby. Podla vsetkeho MBP v Seredi tieto nalezitosti splna, zmluvy by tak mal zverejnovat na vlastnej internetovej stranke (sidle).

Ja som dostal takuto odpoved od nadriadeneho organu statnej spravy. Mate uz stanovisko legislativcov?

	11.10.2011 09:54 - RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	Dobry den nastal vo veci nejaky posun?

	11.10.2011 13:29 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [zástupca]
	Po  telefonickom rozhovore s konateľom MsBP Sereď Vám oznamujem, že uverejňovanie faktúr bude zabezpečené v priebehu niekoľkých dní.

	12.10.2011 14:53 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	Ako sa bude riesit toto?

Ak sa do troch mesiacov od uzavretia zmluvy alebo od udelenia súhlasu, ak sa na jej platnosť vyžaduje súhlas
príslušného orgánu, zmluva nezverejnila, platí, že k uzavretiu zmluvy nedošlo.

	17.10.2011 12:39 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [zástupca]
	O neplatnosti zmluvy na návrh rozhoduje súd.
Oprávnenosť platieb posúdi auditor.

	19.10.2011 08:32 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	Prave su dva tyzdne a bytovy podnik este nezverejnil ani jednu jedinu zmluvu, fakturu ci objednavku, aj ked na ich stranke uz tyzden vidim zverejneny system na prezeranie tychto dokumentov. Zda sa Vam to normalne, pretoze ja ako obcan mesta mam z toho obavy?

Chcem sa opytat, ci je to pravda, ze konatel bytoveho podniku dostal odmenu 23112,91€ za rok 2010.

	20.10.2011 09:46 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	15 dni od upozornenia - ziadna zmluva zverejnena nebola, porusovanie zakona trva. Odpoved na vcerajsiu otazku som tiez nedostal.

Kladiem dalsiu - suhlasite so zamestnavanim rodinnych prislusnikov na MBP? Je to v prospech obcanov mesta?

	21.10.2011 08:59 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	16. den bez odpovede na jasne otazky. To naozaj taketo vazne otazky nestoja za ziadnu reakciu?

	21.10.2011 13:04 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [zástupca]
	Informácie o faktúrach MsBP do pripravenej stránky budú vložené poverenou pracovníčkou MsBP po ukončení jej OČR. Konateľ MsBP nie je verejným činiteľom, preto informácia o jeho ročnej odmene je chránená zákonom o ochrane osobných údajov. Možnosť zamestnávať rodinných príslušníkov určuje zákon. Preto môj osobný názor na tento problém nie je rozhodujúci.

	21.10.2011 14:01 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	Dakujem za odpovede.

Chcem sa este opytat ci nesie za stav veci niekto zodpovednost, a ak ano, co urobi mesto aby sa situacia neopakovala. Zaroven sa chcem opytat, ci MBP nemohol takou zavaznou vecou poverit inu zamestnankynu, najma ked si obcania mesta spajaju nezverejnovanie a rodinkarstvo s moznou korupciou v MBP? A preco na skenovanie nevyuzil moznost nariadit zamestnancom nadcas tak isto, ako to v pripade potreby nariaduju zavody v okoli Serede?

	25.10.2011 15:13 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [zástupca]
	Vážený pán Nagy. Myslím si, že je načase ukončiť túto ságu Vašich otázok, ktoré sa  týkali MsBP.  Táto spoločnosť má svojho konateľa. Ak hovoríme o možnosti vyvodzovania zodpovednosti, je iba na Vás, či sa rozhodnete konať formou sťažnosti alebo návrhom na príslušný súd, ak sa domnievate, že išlo o vážnejší delikt. Či mohol MsBP poveriť iného pracovníka konkrétnou úlohou, alebo nariadiť nadčasovú prácu je otázka na konateľa MsBP.

	26.10.2011 08:54 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	Vazeny zastupca, Vy ste volena osoba, ktora ma konat v prospech obcanov tohto mesta. Konatel MBP nie je voleny - je menovany aj Vami. Preto kladiem otazky Vam a cakam na ne odpovede.

O par dni to bude 11 mesiacov, co mal MBP zmluvy zverejnovat. Vaznym sposobom porusuje zakony. Trapna vyhovorka na OCR je nezmysel - zatial nepridali ani jednu (1 !!!) zmluvu, fakturu alebo objednavku, takze v naprave vobec nekonaju.

Preto sa Vas pytam, komu sa mam na toto stazovat? Vam sa to evidentne neoplati, pretoze mesto to ticho toleruje. Co sa konatela MBP bojite? Nie je mesto nadradene nad neho? Alebo skryvate aj vy nieco spolu s nim? 

Tato saga otazok bude pokracovat, kym mi na ne neodpoviete!

	28.10.2011 11:24 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	V stredu som s otazkami kontaktoval pana Aca, moj email si precital avsak odpoved mi neprisla. Vy tiez neodpovedate.

Mozte mi povedat, ktory statny organ vykonvava dohlad nad zverejnovanim a komu to mozem nahlasit?

	28.10.2011 12:20 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [zástupca]
	Pán Nagy. Pred niekoľkými minútami som sa stretol s pánom Áčom a pri tomto stretnutí bol  osobne aj pán primátor. Zverejnenie dokumentov, o ktoré žiadate bude vykonané v krátkej dobe. Na otázku, ktorý štátny orgán vykonáva dohľad nad zverejňovaním Vám neviem odpovedať.

	04.11.2011 10:48 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [M. Nagy]
	Pan zastupca, MBP zverejnil 14 faktur v jednom subore a jednu necitatelnu zmluvu, kde je predmetom nakup tovaru podla objednavky, ktora nie je zverejnena.

Ste s tym spokojny? Pretoze ja s tymto spokojny nie som. Ako obcan upozornujem na to uz mesiac mesto aj pana Aca, ktory moje emaily ignoruje. Bude za toto niest niekto zodpovednost? Preco pani kontrolorka na toto neupozornila?

	07.11.2011 07:54 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [zástupca]
	Pán Nagy! Navštívne pána R.Áča osobne. Verím, že Vám na všetky Vaše otázky odpovie. Poslednú otázku položte pani kontrolórke, pretože dôvody jej konania, či nekonania iba predpokladám.

	13.11.2011 15:18 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Zmluvy bytoveho podniku [Marek Tóth]
	Uplne s Vami suhlasim co sa tyka tejto problematiky a uvazujem o konkretnych krokoch voci danej situacii - odpovede typu: uz pracujeme na naprave su alibisticke.


	02.10.2011 15:58 - publikacia SEREĎ – dejiny mesta [Kamil Solčiansky]
	Dobry den, kde sa da kupit alebo kto ma na predaj publikaciu SEREĎ – dejiny mesta ? Dakujem.

+ zobraziť odpovede (2)
	03.10.2011 11:01 - RE: publikacia SEREĎ – dejiny mesta [zástupca]
	Vážený pán Sločiansky! Puplikáciu o dejinách Serede si môžete zakúpiť v pokladni MsÚ za 13,27€.

	03.10.2011 14:38 - RE: publikacia SEREĎ – dejiny mesta [zástupca]
	Ospravedlňujem sa vám  pán Solčiansky za preklep vo Vašom priezvisku.


	01.09.2011 19:36 - kamiony v meste [Kvetina]
	Dobrý deň, 
ešte by som sa rada opýtala, či je možné nejako znížiť množstvo nákladnej dopravy prechádzajúcej cez mesto (po Námestí a zatáčajú na SNP do Čepeňa). Je to veľmi nepríjemné pre obyvateľov na Námestí, chodcov a vodičov na ceste, nehovoriac o tom, aká je tá cesta zničená. Ďakujem.

+ zobraziť odpovede (3)
	12.09.2011 14:34 - RE: kamiony v meste [zástupca]
	Je to možné. Prvý spôsob - spoplatnenie všetkých ciest rovnako ako dialničných úsekov. Rozhodnutie možno prijať iba zákonom NR SR. Druhý spôsob - zákaz prejazdu kamiónov cez obce. Aj tento spôsob vyžaduje zmenu niekoľkých právnych noriem na úrovni NR SR vrátane zákona o obecnej polícii.

	17.09.2011 15:27 - RE: RE: kamiony v meste [Kvetina]
	Takze v podstate, nie je možné a nikoho ani nezaujíma. Mohli by ste sa ešte, prosím, vyjadriť aj k môjmu druhému dotazu ohľadom miesta na smetníky na parkovisku na Námestí? 
Ďakujem.

	19.09.2011 14:14 - RE: RE: RE: kamiony v meste [zástupca]
	Vážená pani! Nepoznám Vaše zdroje informácií, z ktorých usudzujete, že problém prejazdu nákladných vozidiel cez obce nikoho nezaujíma. Je to problém celoslovenský a v rámci SR sa ho snažia riešiť tak predsedovia vyšších územných celkov ako aj  predstavitelia ZMOSu. Problém riešiteľný je. Vznikol po spustení spoplatnenia dialničných úsekov na základe platnosti zákona a preto "liečenie" problému môže byť efektívne iba zákonom. Ohrádky na kontajnery na odpad samozrejme dobudované budú. Smetné koše  doplníme podľa potreby.


	01.09.2011 19:21 - Parkovacie miesta vs. odpadkové koše na Námestí Slobody [Kvetina]
	Dobrý deň, 
Je príjemné mať spravenú cestu a parkovisko pred činžiakmi na Námestí, ale zdá sa, že projekt ostal nedokončený. Totiž, smetné koše sa len tak povaľujú, kde ich cestári nechali (resp. ak sa nejaká dobrá duša našla, odtlačila koše na nejaké parkovacie miesto, ale napr. koše na sklo sú na chodníku pri Lidli). Všimla som si, že pred činžiakom č. 28 je spravená ohrádka na smetníky. Prečo nie je podobná ohrádka aj pre ostatnými činžiakmi (29 - 31)? A pred domom č. 31 je nechaný rozhrabaný kus parkoviska a vyvalený obrubník - bude tam ešte dorobená ohrádka na smetníky??? 
Ďakujem za odpoveď.

	31.08.2011 16:04 - Poliklinika [Vlado 82]
	Dobrý deň, v prvom rade, by som sa chcel poďakovať všetkým, čo sa podpísali pod to, že Sereď nemá lekársku pohotovosť.Ten kto túto situáciu spískal, by mal s prepáčením okamžite vypadnúť z úradu.Pracovníci mestského zastupiteľstva by mali v prvom rade pracovať pre blaho verejnosti, čiže nás občanov.Bohužiaľ, tu platí opak, najprv som ja potom ten zvyšok.Preto sa pýtam, kde mám vyhladať lekára,v prípade potreby, keď u nás táto možnosť vďaka hrubej nekompetentnosti padla.Často sa hovorilo o tom, že máme ísť buď do Galanty, alebo Hlohovca.V Galante vás však okamžite otočia, lebo vás buď neprijmú alebo povedia, že patríte pod Hlohovec, čo je totálna blbosť, lebo úradne patríme pod okres Galanta.Viem, že dotyčným je to srdečne jedno ako aj veľa iných vecí v našom meste,no mne nie.Preto chcem vedieť,ak v prípade nutnosti, budem potrebovať lekára,a v Galante ma neprijmú, mám ísť 40km do HC len kvôli tomu aby som bol ja resp. člen mojej rodiny ošetrený?Alebo to proste riešiť ako naši rómsky spoluobčania, ktorý si aj kvôli zvýšenej teplote volajú Rzpčku???Vážený páni úradníci, to, že Sereď mesto s takmer 20 000 obyvateľmi nemá lekársku pohotovosť, je hanba a vrchol neschopnosti, ktorá na našom mestskom zastupiteľstve vládne už roky.Všetci sa vyhovárate, že ja nič to tí predtým.Pravda je, že kvôli zlepšeniu životu v našom meste ste nehli nikto ani prstom ale toto bol vrchol.Zabezpečenie akútnej lekárskej starostlivosti je základ života v mestách,všade to vedia, len v Seredi asi vládne stredovek.

S pozdravom, občan najbezpečnejšieho mesta

	25.08.2011 10:26 - vraj pitná voda - a tečie žltá [Andrea Lazanová]
	Dobrý deň, už pár večerov mi doma tečie žltá voda a nevyzerá byť vôbec pitná. Že by to bol iba problém na Nám. Slobody? Reklama na \\\"pijem vodu z vodovodu\\\" je veľká, ale jej kvalita sa mi nezdá zodpovedajúca.  Ako postupovať, aby človek mohol dokázať, že sú chvíle dňa, keď \\\"by mal byť - tovar - voda - reklamovateľný a peniaze vrátené\\\"  a ešte aj platit za kanalizáciu, že som to musela vypustiť, lebo bola nepoužiteľná... Zaoberá sa týmto niekto v zastupiteľstve?

+ zobraziť odpovede (3)
	25.08.2011 15:57 - RE: vraj pitná voda - a tečie žltá [zástupca]
	Vážená pani Lazanová!
Problém zakalenej vody dodávanej do bytov a domov napojených na verejný vodovod v Seredi je starý niekoľko desaťročí. Príčina je známa. Usadeniny v starých potrubiach. Jednoznačná odpoveď pracovníka ZVaKu vyslovená dnes popoludní hovorí: Pokiaľ ZVaK nevyčlení financie na výmeny starých potrubí situácia sa bude opakovať vždy pri zvýšenom odbere vody alebo prudkých zmenách tlaku.

	26.08.2011 14:16 - RE: RE: vraj pitná voda - a tečie žltá [Andrea Lazanová]
	Dobrý deň,  z odpovede od Regionálneho úradu verejného zdravotníctva, je jasné, že akokoľvek sfarbená voda nespĺňa zákonom stanovené požiadavky na pitnú vodu a prevádzkovateľ musí zjednať nápravu. 
Za aj takto „zničený tovar“ musíme platiť v plnej výške a nemôžeme ju vrátiť, aby sme dostali peniaze späť. Preto nechápem Váš postoj „mŕtveho chrobáka“ a dôvody uvedené v odpovedi na web stránke. 
Mala som pocit, že ako obecné zastupiteľstvo máte chrániť záujmy občanov a zastupovať nás pred firmami čo porušujú naše práva – aj vy ako inštitúcia platíte za „skazený tovar“ – a nie iba stoicky trpieť tento stav už desaťročia.
Aj ja som už musela vymeniť niekoľko splachovačov na WC, ktoré mi pokazila znečistená pitná voda nánosmi a skrátka mne aj iným občanom spôsobuje materiálne škody aj na prádle a iných zariadeniach.
Ale podľa Vás sa s tým iba treba zmieriť.
S pozdravom A. Lazanová

	30.08.2011 15:29 - RE: RE: RE: vraj pitná voda - a tečie žltá [zástupca]
	Vážená pani Lazanová! Neodpísal som Vám, že sa s dodávkami znečistenej vody máte zmieriť. Voda je tovar. Pokiaľ viete preukázať jeho nekvalitu, je iba na Vás, či budete požadovať od dodávateľa zľavu alebo kompenzáciu v inej forme. Primátor mesta v tomto roku minimálne trikrát rokoval s pracovníkmi  Západoslovenskej vodárenskej poločnosti a.s. Nitra a vždy pripomienkoval tento problém. Napriek nedávnej výmene na čele a.s. k náprave doteraz nedošlo.


	07.08.2011 18:08 - Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [Adriena Foltinovičová]
	Dobrý deň, chcem sa informovať, či existuje v Seredi VZN o požívaní alkoholických nápojov na verejných priestranstvách. Ja som také nenašla, napriek tomu mestský policajti pokutovali vysokoškolákov za to, že im z policjaného auta keď sa išli do parku ku kaštielu otočiť, uvideli okolo 18-tej hodiny  na lavičke položenú fľašu alkoholu - tú schovali kým k ním policajti prišli. Policajti sa snažili ich prehľadať, ale flašu u nich nenašli, tvrdili však, že z auta ju videli (čo je aj pravda, ale piť ich nevideli, chalani nevykrikovali ani nerobili neporiadok). Policajti ich legitimovali a potom pýtali za priestupok požívania alkoholu v parku pokuty od každého 30 Eur, keď toľko nemali uspokojili sa s tým čo dali dokopy spolu 25 Eur, dali im potvrdenky o zaplatení a spokojní odišli. Viem, že v niektorých mestách je od roku 2008 zákaz v určitých  hodinách požívanie alkoholu na verejnosti, ale v Seredi aj na pravé poludnie vidím pred Jednotou alebo v malom parku oproti Lidlu popíjajúcich a vôbec sa  neskrývajú... čo ma utvrdzuje v tom, že u nás to zakázané neni.  Nehovorím, že sa mi páči, že mládež popíja a to či už v podniku alebo vonku, ale nepáči sa mi ani ak "náhodou" prekročili policajti svoju právomoc a vymysleli si svojvoľne nový priestupok a vybrali zaň pokutu.   Aďa

+ zobraziť odpovede (10)
	08.08.2011 09:30 - RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [zástupca]
	Pani Foltinovičová! Aby som mohol presne zodpovedať na obsah Vášho príspevku, prosím o oznámenie kedy a približne o ktorej hodine konala hliadka MsP tak, ako to popisujete.

	08.08.2011 11:20 - RE: RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [Adriena Foltinovičová]
	Dobrý deň,
uvedená kontrola sa konala 4.8.2011 okolo 18-tej hodiny, chlapci sedeli na prvej lavičke od kaštiela z tej strany ako je bývalí amfiteáter.

	08.08.2011 11:29 - RE: RE: RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [zástupca]
	Postup hliadky MsP bol v súlade s ustanoveniami VZN č. 2/2006, ktoré v odst. 2, § 3 hovorí toto:
Na všetkých verejne prístupných miestach intravilánu mesta Sereď sa v dňoch pondelok až nedeľa zakazuje podávať alebo požívať alkohlické nápoje okrem kalendárnych dní 31.12. a 1.1. príslušného roka.

	08.08.2011 13:19 - RE: RE: RE: RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [Adriena Foltinovičová]
	Dobrý deň, ďakujem za oznámenie VZN týkajúceho sa uvedenej problematiky. Ja som hľadala len od roku 2008 a u nás bolo zastupiteľstvo o dva roky popredu škoda len, že nikto koho som sa na to pýtala z môjho okolia o takomto nariadení nevie. Rozšírme teda osvetu, teraz mi je jasné, že v meste, parkoch, na sídliskách sa nesmie celoročne okrem Silvestra a Nového roku požívať alkohol, ale ako to je keď si ľudia robia pikniky pri Váhu, pokial je intravilán Serede? Ešte raz ďakujem za Vaše odpovede a prajem pekný deň.

	22.08.2011 14:08 - RE: RE: RE: RE: RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [seredcanko]
	Dobry den, rad by som pridal svoj postreh na pozivanie alkholu na verejenosti... Pridte sa pozriet na detske ihrisko, ktore vybudovalo mesto do vnutrobloku na Jesenskeho ul.. Porozbijane flase a pohare, plechovky od piva, ohorky od cigariet.... Kusok od tohto smetiska je pieskovisko, kde sa deti hraju najradsej bose... Cez den je klud ale akonahle sa zotmie, tak mladez si tam prichadza na svoje.  Vzhladom nato ako to tam vyzera, tak nahodne kontroly od hliadok mestkej policie su neucinne, taktiez nezabralo volanie na 159. Bola snaha mamiciek si to tam pre svoje deti upratat, ale ked prisiel novy den plechovky od piva boli zase porozhadzovane po ihrisku...

	23.08.2011 16:27 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [zástupca]
	Na základe včerajšieho telefonického oznámenia som včera 22.8.2011 osobne preveril frekvenciu nahlášok rušenia verejného poriadku mladistvými na tomto detskom ihrisku, ktoré boli oznámené Mestskej polícii. Je pravdou, že priemerne každé 3, či 4 dni volajú pravidelne dvaja občania oznamujúci hlučné správanie sa mladých ľudí. Je ale pravdou aj to, že obsah oznámenia  hliadka MsP nezistí.   V ostatnom mesiaci oznamovateľ dvakrát nahlasoval ničenie zariadenia ihriska, no  hliadka žiadne poškodenie zariadenia nezistila.  Predmetom nahlásenia bolo aj počúvanie hudby z mobilného telefónu. Hliadka mládenca vyzvala aby túto "hudobnú produkciu"  ukončil.  Nahlasovaná bola aj prítomnosť dvoch údajne 12-ročných detí pred 6.00 hodinou rannou. Po príchode hliadky mestskí policajti v priestore nikoho nenašli. Požívanie alkoholu za z 8 vykonaných kontrol potvrdilo v jednom prípade. Týmto samozrejme netvrdím, že k nežiadúcemu správaniu sa mladých ľudí na tomto detskom ihrisku nikdy nedochádza. Je ale dôležité, aby každý občan, ktorý sa rozhodne nahlásiť z jeho pohľadu nesprávne konanie iných, nahlasoval len skutočnosti. Detské ihrisko je verejný priestor. Dnes 23.8.2011 som overoval stav tohto ihriska. Potvrdzujem, že pri jednej lavičke boli sklenené črepy, prázdna celá sklenená fľaša a po celom okolí množstvo papierov a prázdnych PET fliaš. Okolo osadené smetné koše boli zaplnené iba do polovice. Toto miesto vyzerá tak, ako ho zanechali  jeho návštevníci. Jeho znečisťovaniu nezabránia nahlasovania hlučného správania sa. Chápem ľudí v zrelšom veku, že chcú mať svoj kľud. Nemali by ale zabúdať  na to, ako sa správali, keď mali oni 16 rokov. Tí mladí, ktorí na preliezkach, či lavičkách sedia po večeroch si tam nesadajú preto, aby zariadenie ničili. Ak  sem-tam zvýšia hlas, alebo sa zasmejú tak sa nič svetoborné nestane. Podľa môjho názhoru je oveľa lepšie, keď posedávajú v parčíkoch, akoby mali huliť v pivniciach bytových domov. Iniciatíva skupiny dôchodcov išla v jednom prípade tak ďaleko, že dosiahli odstránenie lavičiek, na ktorých po večeroch mladí ľudia. Takéto iniciatívy považujem za choré. Aký bude ďalší postup? Do konca týždňa bude toto ihrisko vyčistené a pokosené. Ako dlho vyčistené ostane, bude záležať iba na tých, ktorí ho navštívia.

	23.08.2011 20:21 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [seredcanko]
	Pan Veselicky, dakujem za prestrenie situacie, dnes (23.8.2011) som Vas z okna aj videl ako ste z p. nacelnikom z MP boli na sidlisku, no kym som prisiel dole boli ste uz prec.
Vobec nie som obcan v zrelesom veku, len mam dieta ktore este nema ani 4 roky a takych deti je na tomto sidlisku viac. Netrapi ani to hlasne zasmiate sa spominanej skupinky ludi a podobne veci, ktore opisujete. Jedine co sa snazime docelit je aby si spominana skupinka po sebe ten bordel aj upratala. Trosku ironicky, som rad, ze moje dieta este nechodi do skoly a nevie precitat tie \"vybrane slova\", ktore su popisane po preliezkach a v domceku pri smyklavke. Povazujem nie za nicenie ihrisko, no urcite je to poskodzovanie. Mamicky nasich deti uz nebavi kazde rano ako pridu k pieskovisku si to pieskovisko vycistit od PET flias, plechoviek piva, koly a ohorkov od cigariet. Okolie ihriska ani nebudem komentovat, to ste videl sam... Taktiez porozbijane sklo tam bolo v ovela vacsom mnozstve ako ste videli. Takze mladi ludia mozu chodit, ale musia sa spravat tak ako ostatni nastevnici ihriska, cize mamicky deti, ktore tiez cez den zjedia nejaky ten keksik, vypiju dzus, no odpadky narozdiel od skupinky hodia do kosa.... Aj teraz kratko po dvadsiatej opat sedia na lavicke, vzhladom na horucavy dodrzuju pitny rezim a uz teraz Vam viem povedat, ako to okolie lavicky bude vyzerat rano.
 Za pokosenie a vycistenie ihriska vopred za vsetky mamicky dakujem no toto riesenie pre toto ihrisko nie je....

	24.08.2011 16:48 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [zástupca]
	Vážený pán! Dnes 24.8.2011 bolo detské ihrisko vyčistené. Súhlasím s Vami, že toto jednorázové čistenie podstatu problému nerieši. Neberte moje nasledujúce slová ako prenášanie riešenia problému na občanov. Je ale pravdou, že pokiaľ každý, kto zbadá odhodenie odpadku inde ako do odpadového koša, neupozorní neporiadnika na to, aby odpad zdvihol a hodil tam, kam patrí, nič sa v tejto veci nezlepší. Čistota mesta je vecou všetkých občanov. Nie je možné postaviť policajta za chrbát každému, kto má v ruke papier, ohryzok, prázdnu fľašu a je možné očakávať, že ho len tak hodí na zem.

	26.08.2011 08:37 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [seredcanko]
	24.8.2011 ihrisko nebolo vobec vycistene... 25.8.2011 doobeda prisli pracovnici VPP, vysypali dva smetne kose a odisli. Dalej to uz nepotrebuje komentar...

	26.08.2011 11:33 - RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: RE: Požívanie alkoholických nápojoch na verejných miestach v Seredi [zástupca]
	Ospravedlňujem sa za nepravdivú informáciu o vyčistení ihriska. Vychádzal som s osobného vyjadrenia pracovníka mesta, ktorý mi tvrdil, že ihrisko bolo vyčistené. Dnes som mu znovu zopakoval svoju požiadavku. Splnenie úlohy tentoraz overím osobne.


	07.06.2011 06:49 - Prečo? [Ludmila Gáliková]
	Chcela by som sa spýtať .Prečo je na Progrese bilbord v Maďarčine?Ne páči sa mi to a určite nie som sama.

+ zobraziť odpovede (1)
	22.07.2011 09:06 - RE: Prečo? [zástupca]
	Vážená pani Gáliková. Veľmi dlho som uvažoval, či ste svoju otázku mysleli vážne.  Text bilbordu môže byť v ktoromkoľvek spisovnom jazyku.  Finančne  ide o obchodné vzťahy. Agentúra - vlastník bilbordu platí vlastníkovi budovy  a objednávateľ bilbordu platí agentúre. V Seredi žijú aj občania maďarskej národnosti. Obsah bilbordu nie je v rozpore s právnym poriadkom SR ani dobrými mravmi. Ak sa Vám tento bilbord nepáči je to výhradne Váš  problém.


	21.05.2011 16:29 - financovanie futbalu [rodič]
	Chcel by som poukázať na jednu veľmi zaujímavú vec v našom športe. Poslanci mestského zastupiteľstva schválili na tento rok finančný príspevok okrem iného aj pre ŠKF SEREĎ vo výške 55.500,-€.  Polovica tejto sumy už bola  športovému klubu vyplatená do 13.mája. (viď dodatok k zmluve, ktorý je uverejnený na stránke mesta v zmluvách:
Za ods.1 sa dopĺňa ods. 1a) v znení:
1a) Výška poskytnutej dotácie uvedená v Čl. 2  ods.1  tejto zmluvy sa zvyšuje zo  sumy    
39 000 € / slovom tridsaťdeväťtisíc eur / o sumu 16 500 € / slovom: šestnásťtisícpäťsto eur /, t.j. na objem 55 500 € / slovom päťdesiatpäťtisícpäťsto eur /  na športovú činnosť                 
na rok 2011 na základe  odporučenia Školskej a športovej pri MsZ  v zmysle  uznesenia            
č. 55/2011 zo dňa  21. apríla 2011, ktoré bolo schválené primátorom mesta.
Za ods.3 sa dopĺňa ods.3a) v znení:
3a)Navýšené finančné prostriedky na 1.polrok  v sume 8 250 € /slovom
osemtisícdvestopäťdesiat eur / budú poukázané na účet v termíne  do 13. mája 2011.
 
Podľa sedliackeho rozumu by mali byť tieto peniaze určené na chod klubu, cestovné výdavky na autobus jednotlivým mužstvám, odmeny rozhodcom, výplaty trénerom, výplatu hospodárovi, ekonómke, tajomníkovi.  Takto by to asi malo byť.  Ale načo sa používajú?  Tréneri všetkých mládežníckych mužstiev, ekonomka, tajomník nemali za MAREC, APRÍL vyplatené žiadne peniaze! Hospodár dokonca od februára!!  Autobusový dopravca, ktorý vozí mládež na zápasy tiež nemal vyplatené za dokončené jazdy!  Pýtam sa p.predseda športového klubu, ako je toto možné?  Mestská dotácia kam ide?  Podľa vyjadrenia trénerov, ste MLÁDEŽNÍCKYM trénerom  nevyplatili dve výplaty ešte za rok 2009!!!  Páni poslanci, toto nikoho nezaujíma, že peniaze, ktoré sa dávajú do futbalu , nejdú na mládež?  Nikoho z mesta nezaujíma, že seredský dorast v tomto roku v Seredi končí!  Že vedenie klubu dopustilo, aby dorast zostúpil do 4.ligy, kde bude hrávať iba jeden dorast!  Šikovní chalani takto v Seredi skončia a pôjdu radšej na nejaké dediny?  To nikoho netrápi. Hlavná vec, že máme mužov v 2.lige.  A tu je zakopaný celý pes.  Všetky peniaze idú asi len  na mužov.  Mužom sa preplácajú  všetky cestovné výdavky, lebo väčšina je mimo mestských, čo sú neskutočné peniaze. Nikoho netrápi že mladí nemajú kde trénovať?  Na hlavné ihrisko ich nikto nepustí, tréningové ihrisko je horšie jako v campingu. Je mládež pre niekoho záťaž?  Páni poslanci, nemalo by to byť opačne, že práve o našu mládež sa musíme starať a financovať ju. Ak mám čas , chodím dosť často s chalanmi na zápasy, kde z údivom počúvam trénerov mládeže ako to vlastne funguje.  Ak sa nepostaráme o našich seredských futbalistov, tak za Sereď nebude hrať žiadny.  Tréner nám dával tlačivo pre poskytnutie 2% dane.  Všetci rodičia čo poznáme situáciu okolo mládeže sme len pokrútili hlavou, a jednoznačne odmietli túto ponuku, lebo všetky peniaze by skončili u mužov a na mládež by nezostalo nič. Takáto je situácia.   Veľmi by ma zaujímal názor poslancov.

+ zobraziť odpovede (4)
	23.05.2011 11:58 - RE: financovanie futbalu [zástupca]
	Použitie finančných prostriedkov pridelených mestom Futbalovému športovému klubu je v plnej kompetencii vedenia klubu. V prípade námietok, ako Vaša, odporúčam obrátiť sa priamo na vedenie klubu. Ak Vás zaujíma názor ostatných poslancov môžete ich osloviť osobne. Všetky kontakty na poslancov sú na tejto webovej stránke.

	24.05.2011 14:32 - RE: RE: financovanie futbalu [rodič]
	Pán zástupca, rátali sme že takto odpoviete.  Ale vôbec nesúhlasíme s Vami.  Veď citujem zo zmluvy \"Predmetom zmluvy je poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Sereď na športovú činnosť na rok 2011 z kap. 08.1.0 Rekreačné a športové služby, položka 642 001 Bežné transfery športovým klubom.
Účel poskytnutej dotácie: štartovné, športová výstroj a športové potreby, cestovné, údržba ihrísk, PHM do kosačky, čistiace prostriedky, tlačivá, kancelárske potreby, poplatky, starostlivosť o hráčov, úhrada nákladov na odmeny rozhodcom v súťažných stretnutiach, odmeny trénerom, výchovné za hráča.
Účel použitia dotácie je príjemca povinný preukázať poskytovateľovi\". Povinnosť zúčtovať vami pridelené financie musia podľa zmluvy pred vyplateným druhej zálohy. Viď zmluva  \" Zúčtovanie druhej zálohy dotácie na rok 2011 je príjemca povinný predložiť poskytovateľovi najneskôr do 31.12.2011. K zúčtovaniu finančnej dotácie príjemca predloží poskytovateľovi prehľadný zoznam uhradených faktúr alebo iných účtovných dokladov spolu s kópiami týchto dokladov a kópiami výpisov účtov peňažného ústavu najneskôr do 31. 12. 2011.  Ak sa tréneri ohradzujú na to že nemali zaplatené ešte za rok 2009, tak potom sa pýtam ako bola kontrolovaná a vyplácaná dotácia, keď tréneri, ekonómka, hospodár, tajomník nedostali svoje peniaze a autobusári taktiež nedostali zaplatené za odvozy?

	25.05.2011 17:22 - RE: RE: RE: financovanie futbalu [zástupca]
	Vážený pán anonymný rodič! Trochu ma udivuje, že pri takom iformačnom zázemí, ktoré ste preukázali  vo svojom príspevku spochybňujete úroveň vykonanej kontroly čerpania dotácie. Je ľahko preukázateľné, že každé Euro odoslané na účet Futalového klubu bolo v rokoch 2009 aj 2010 kontrolované. Náklady, ktoré z príspevku môžu byť uhrádzané nie sú limitované. Ak napríklad z príspevku mesta na rok 2010 bolo na dopravu hráčov použitých a preukázaných 4 011,02 Eur a skutočné náklady predstavovali 6 011,02 Eur, v účtovníctve mesta je suma 4 011,02 Eur vydokladovaná. Ak chýbalo na tento účel 2000 Eur, lebo tých jázd bolo viac, bolo iba na vedení klubu, odkiaľ tých chýbajúcich 2 000 Eur získa. Ak za rok 2010 preukázal Futbalový klub, že vyplatil 26 745,3 Eur ako odmeny trénerov, je aj v tomto prípade zo strany mesta ako poskytovateľa príspevku všetko v poriadku. Ak  ale v roku 2010 neboli trénerom vyplatené všetky hodiny, ktoré trénovali hráčov a klub ich nevyplatil v celom rozsahu, je to problém vedenia klubu a nie mesta Sereď. Mesto dáva príspevok na činnosť klubu. Nie je jeho vlastníkom. Ani jeho univerzálnym sponzorom. Finančné prostriedky mesta sú iba časťou prijmu Futbalového klubu. Preto o použití všetkých finančných prostriedkov rozhodujú orgány klubu a za prerozdeľovanie príspevku mesta nesú plnú zodpovednoť.

	28.05.2011 21:30 - RE: RE: RE: RE: financovanie futbalu [rodič]
	pán zástupca, trochu arogantne ste vložili za oslovenie výkrčník. Teraz sa aj ukázalo, že ked som vystúpil anonymne, tak som urobil dobre. Vôbec nemám veľké informačné zázemie. Stačilo mi počúvať trénerov, rodičov, autobusára a prečítať si na tejto stránke zmluvy!  Bol som presvedčený, že kontrola dotácie pre jednotlivé kluby sa kontrolujú systémom podrobne, presne na čo boli financie použité a nie tak ako uvádzate.  To vážne Vám stačí, že klub predloží jednu cifru  napr. ako uvádzate o doprave a vôbec sa to nepreverí na akú dopravu?  O platoch je to to isté.  Ak klub všetky peniaze čo uvádzate vyplatí iba jednému trénerovi  a ostatní nedostanú nič, aj toto bude podľa Vás v poriadku? Nehovorím že takto to je. Ale čo ak?  Pán zástupca a samozrejme aj páni poslanci , poskytnutá dotácia nielen pre futbal je dávaná z verejných peňazí, tak by malo byť presne určené ako a koľko na čo  sa použijú. V prvom záujme Vás volených funkcionárov by malo byť, aby ste presne určili, že napr. na mládež pôjde 60% a na mužov 40% z dotácie.  Na záver iba toľko, že by úplne stačili zverejniť vyúčtovanie napr. dotácii za roky 2009 a 2010, tak ako ich predložil klub mestu. napr.


	03.05.2011 22:41 - Neriešená doprevná situácia na ulici SNP [Daša]
	Dobrý deň,po zavedení mýta sa kamiónová doprava celá preniesla na ulicu SNP.Ako vodička často prechádzam touto ulicou a sama  mám skúsenosť pri strete môjho auta s kamiónom v úseku dovoleného zastavenia a státia pri Stavstroji.Nemáte sa kam vyhnúť, v mojom pripade si to odnieslo moje auto a odparkované auto inak by som skončila pod kamiónom,ktorý ani len nepribrzdil.Ten malý úsek dovoleného zastavenia je veľmi úzky aby sa tam zmestilo auto,kamión a odparkované auto alebo autá typu SUV. Nie len ja mám takúto zlú skúsenosť a preto prosim aby sa na to niekto pozrel ,či ten úsek spĺňa všetko aby tam bolo dovolené zastavenie a státie.

+ zobraziť odpovede (2)
	10.05.2011 11:25 - RE: Neriešená doprevná situácia na ulici SNP [zástupca]
	Upresnite prosím lokalitu. Firmu Stavstroj na ulici SNP neevidujeme. Podľa našej evidencie má sídlo na Niklovej ulici č. 4352. Ak máte na mysli firmu Jostav a na jej úrovni povolené státie motorovým vozidlám, značky umožňujúce státie boli osadené až po súhlasnom vyjadrení DI PZ Galanta.

	11.05.2011 20:28 - RE: RE: Neriešená doprevná situácia na ulici SNP [Daša]
	Dobrý deň,prepáčte jedná sa o Jostav,neviem kedy to bolo schválené a je to aj nepodstatné,ale mal by sa niekto pozrieť ako je to tam teraz,ani chodci na chodníku nie sú v bezpečí ako sama som bola svedkom ako auto aby predišlo stretu s kamiónom vyletelo na chodník pri chovprodukte.Ja len na to upozorňujem,sama po tej ulici už nechodím ani ako vodič ani ako chodec,dúfam,že moja nehodová udalosť bola menej závažná,ako keby tam malo prísť k niečomu horšiemu ak sa tým nikto nebude zaoberať.


	03.05.2011 12:00 - Poznámka k výkupu batérií. [Stanislav]
	Dobrý deň.
Zaujal ma váš oznam o neoprávnenom výkupe olovenných batéríí.Batérie sú cenným odpadom a tak sa snimi má nakladat.Čo motivuje bežného občana aby z vlastného vrecka zaplatil dopravu a bezplatne odovzdal batérie do zberného dvora.Som presvedčený že väčšina občanov dá prednost predaju výkupcovi i ked nelegálnemu ktorý mu na mieste vyplatí aspoň čast hodnoty.
Občanov treba motivovat k ekológii a nie len prikazovat a zakazovat.

	30.04.2011 00:30 - detské ihriská [Janette Irsáková]
	Dobrý deň, chcela by som len poďakovať za to, že konečne " po dlhom období" sa dali v okolí detských ihrisiek tabule o zákaze voľného vstupu psov. Bolo neúnosné ako niektorí majitelia činžiakových miláčikov venčili svojich psov v okolí ihrisiek a priamo na pieskoviskách. V minulom období to radšej vyriešili zrušením detských ihrisiek-pritom sa stále kladie dôraz na o, aby sa vyvíjali pracoviská kde by deti trávili svoj voľný čas a aj tie čo ostali boli voľne k dispozícií na výkaly !!!! Ráno keď som išla do práce som nechápala, ako slušný občan môže nechať svojho psa sa vyšpiniť na alebo v okolí detského ihriska. A ak ste išli po trávnatej časti, nebolo prekvapením, ak ste si priniesli domov na topánkach aj malý darček pre šťastie! Už sa začali ukazovať tabule s nápismi, ktoré určujú kde sa môžu a kde nie voľne pohybovať psy....Ja len pevne dúfam, že to bude aj kontrolované a tí čo to porušujú budú aj patrične potrestaní.......

	05.04.2011 16:07 - Otázky časť.1 [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň

Mám na zodpovedných pracovníkoch mesta  resp. nami zvolených zástupcov nasledovné 3. otázky :

1.otázka. Kam sa podela diskusia na web. stránke  mesta Sereď s predchádzajúceho volebného obdobia?
2. otázka. Podľa web. stránke mesta by mali byť zverejňované Zápisnice MsZ. Zápisnicu z MsZ  konaného dňa 15.02.2011 som k dnešnému dňu nenašiel. Je chyba medzi mojou stoličkou a klávesnicou k môjmu počítaču alebo si niekto na MsÚ, rovnako ako za vlády V. Vranoviča, nemusí plniť svoje pracovné povinnosti ? 
3.otázka. Mesto Sereď zverejnilo v zmysle § 9a, ods. 9, písm. c) Zákona č. 138/199l Zb. o majetku obcí v platnom znení zámer prenajať majetok mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa tieto nehnuteľnosti:
 v bode 2. sa uvádza nasledovné - pozemok registra E, p.č. 1893, vo výmere 28m2 za účelom vybudovania nevyhnutnej parkovacej plochy – 2 parkovacích miest pre pripravovanú stavbu „rodinný dom a ambulancia“. V zmysle Vyhl. MŽP z 8. júla 2002 musí mať každá stavba odstavné a parkovacie stojisko, riešené ako súčasť stavby.
Moja otázka k danému bodu. Prečo bola povolená stavba stavebníkom bez toho aby mali zabezpečené požiadavky  v zmysle Vyhl. MŽP z 8. júla 2002 - odstavné a parkovacie stojisko, riešené ako súčasť stavby, t.j. na pozemku stavebníkov?

Za konkrétne odpovede vopred ďakujem.

S pozdravom

Dušan Slahučka

+ zobraziť odpovede (2)
	06.04.2011 14:00 - RE: Otázky časť.1 [zástupca]
	Pán Sľahučka! Ďakujem Vám za upozornenie na nenaplnenosť informácií o obsahu zápisníc MsZ. Do piatku 8.4.2011 budú tieto údaje doplnené. O žiadosti o prenájom pozemku na parkovaciu plochu bude zastupiteľstvo rozhodovať 19.4.2011 a to aj so zohľadnením Vami položenej otázky, prečo bola stavba povolená.

	07.04.2011 19:11 - RE: RE: Otázky časť.1 [Dušan Slahučka]
	Dobrý deň, p. Veselický
V predchádzajúcom volebnom som bol svedkom ako sa nakladalo s mestským majetkom. V mnohých prípadoch nevýhodne pre mesto  a veľmi výhodne pre „vyvolených“. Neberte to osobne, ale takýto prenájom mestského pozemku na vytvorenie parkovacích miest mi silno pripomína postup použitý pri stavbe garáže na Cukrovarskej ul.. Ale môžem sa mýliť, tak zatiaľ berte môj príspevok, že mám nesprávne  resp. nedostatočné informácie k predmetnej veci. Rodinný a pracovný čas si snažím zorganizovať tak, aby som dňa 19.04.2011 mohol byť prítomný aspoň na časti zasadnutia MsZ. Rád by som si vypočul zdôvodnenie takéhoto postupu od konkrétnej osoby, ktorá takéto niečo dokázala „pretlačiť“ až k hlasovaniu poslancov na zasadnutí MsZ.


	30.03.2011 23:40 - parkovanie na Parkovej ulici [Lucia Chatrnúchová]
	Dobry den
chcela by som sa spytat, ktore tlacivo sa ma pouzit ak chceme ziadat o povolenie sikmeho parkovania na tejto ulici z dovodu nedostatku parkovacich miest. Este mam jednu otazku ohladne  vyhradenia parkovacich miest na tejto ulici, ako treba postupovat a aka je suma za vyhradene parkovisko? Je potrebne zozbierat podpisy len vlastnikov nehnutelnosti na jednej - dotknutej strane, alebo je k tomu potrebny suhlas vsetkych vlastnikov nehnutelnosti na spominanej ulici? Dakujem za odpoved

+ zobraziť odpovede (2)
	04.04.2011 11:45 - RE: parkovanie na Parkovej ulici [zástupca]
	Nateraz platné VZN umožnuje prenájom parkovacieho meista iba právnickým osobám vykonávajúcim podnikateľskú činnosť na území mesta za poplatok 165,91Eur ročne. Žiadosť môžu právnické osoby predložiť na Oddelenie rozvoja mesta.

	06.04.2011 09:05 - RE: parkovanie na Parkovej ulici [zástupca]
	Pani Chatrnúchová. Ospravedlňujem sa.  Prvá informácia o výške ročného nájomného nájomného mi bola oznámená v nesprávnej výške. Jedno parkovacie miesto pre podnikateľský subjekt na jeden rok stojí 99,581 Eur.


	13.02.2011 19:26 - parkovisko na spádovej ulici [mimi]
	Chcela by som sa spýtať  kto má v kompetencii riešiť parkovanie v okolí paneláku Spádova 1154(oproti pošte). Parkovisko je tu v dezolátnom stave, autá parkujú na trávniku resp. pod oknami, príjazdová cesta sa prepadáva... Ak miesto vedľa kontajnerov nie je určené na parkovanie, bolo by to vhodné označiť. Avšak úprava je naozaj nutná. Ďakujem

+ zobraziť odpovede (3)
	22.02.2011 13:45 - RE: parkovisko na spádovej ulici [zástupca]
	Parkoviská, chodníky a miestne komunikácie patria do kompetencie Odboru investičnej výstavby. Mestské zastupiteľstvo na svojom rokovaní 15. 2. 2011 z celkom 25 návrhov na opravy ciest, chodníkov a parkovísk s predpokladanými finančnými nákladmi 753 621,- Eur schválilo opravy dvoch ciest, jedného chodníka a troch parkovísk a to do výšky nákladov v rozpočte mesta 250 tis. Eur.  Konkrétne miesta sú uvedené v uznesení MsZ. Pojem dezolátny stav je v prípade parkovacích miest pri bytovom dome Spádová 1154 trochu prehnaný. Stav  terénu v zadnej časti od reštaurácie Čierna Ruža nie je dobrý. Ide o nespevnenú plochu, ktorú vlastníci motorových vozidiel používajú na parkovanie svojich vozidiel na vlastné riziko. Miesta, kde parkovanie nie je dovolené, sú vždy označené vodorovným alebo zvislým dopravným značením.

	09.03.2011 19:51 - RE: RE: parkovisko na spádovej ulici [mimi]
	Ďakujem za Vašu odpoveď. Jedná sa práve o zadnú časť od reštaurácie, kde parkujú i takí, ktorí tu nebývajú ani nie sú na návšteve ale pracujú v blízkosti obytného domu. Práve pre tých by mal byť zákaz vjazdu. Dezolátny stav možno nahradiť výrazom nevyhovujúci, ak však k uvedenému miestu nie je zákaz parkovania tak vlastníci áut nemajú dôvod tu neparkovať. Ak však má miesto slúžiť na parkovanie potrebuje nutne opravu, lebo oprava poškodeného podvozku auta pôjde na úhradu tomu, kto spravuje tieto časti. Máme zateplený činžiak a o okolie sa nikto nestará. Každý obytný dom má mať miesta na parkovanie. Bytový podnik nám v tomto nepomôže.

	17.03.2011 09:45 - RE: RE: RE: parkovisko na spádovej ulici [zástupca]
	Občan môže všetko, čo nie je zakázané. Ak si tam poškodí vozidlo, mesto určite nebude platiteľom náhrady škody.  Dáme na predmetné miesto zákaz parkovania? Bude platiť pre všetkých. V minulosti podobná úprava pri Vašom bytovom dome bola. K zrušeniu došlo práve na podnet vlastníkov bytov. Navrhujem Vám toto. Som Vám k dispozícii ktorýkoľvek pracovný deň do 18. hod. Prídite a môžeme o úprave parkovacích miest pred vchdomi do Vášho bytového domu  hovoriť konkrétne. Sme od seba cca 50 metrov. Čakám Vás.


	10.02.2011 18:25 - Dni veľkého účtovania! [smilan]
	Kristus kedysi hovoril o príchode Syna Človeka, kresťania očakávajú druhý príchod Krista a židia zase svojho Mesiáša. Hovorí sa o transformačnom procese, o Mayskom kalendári a o roku 2012, o veľkej očiste a poslednom súde, o príchode planéty Nibiru a tak ďalej a tak ďalej. Vo všetkých týchto prípadoch však ide iba o rozdielne pomenovania a rozdielne zrelé pohľady na jedno a to isté. Na dianie, v ktorom na zemi zvíťazí Božia Vôľa! 

Viac sa dozviete na: kusvetlu.blog.cz/1101/dni-velkeho-uctovania
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Mesto Sereď

Námestie republiky č. 1176/10

926 01 Sereď



 Naplánovať trasu



Tel: 0 31/7892094
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	ÚRADNÉ HODINY

		Pondelok:	08:00 - 12:00 13:00 - 15:00
	Utorok:*	08:00 - 12:00 13:00 - 15:00
	Streda:	08:00 - 12:00 13:00 - 17:00
	Štvrtok:	08:00 - 12:00 13:00 - 15:00
	Piatok:	08:00 - 12:00
	
Vstup len bez príznakov respiračných chorôb.
	
* V utorok má stránkový deň len pokladňa, matrika, evidencia obyvateľstva a kancelária prvého kontaktu. Ostatné oddelenia majú nestránkový deň.
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